New Revelation recieved by Bertha Dudde

Proclamations No. 0586 - 0636

Please take special notice of the fact that God’s Words addressed to us are non-denominational.

The contents of this publication by no means intends to attract members of any Christian religious affiliation nor to recruit members into any other religious affiliation.

Its sole purpose is to make the present-day Word of God accessible to all people.

Between 1937 and 1965 Bertha Dudde was permitted to receive and record 9030 individual proclamations on a daily basis.

The publication of the proclamations was made possible due to the active support of the many friends of God’s New Revelation.

May this Word of God become a blessing to many people. (Also see B.D. No. 4015)

Distribution of the proclamations is very much desired. Only complete and unaltered proclamations must be passed on. (Also see B.D. No 8899)

‘He that hath My commandments, and keepeth them, he it is that loveth Me .... and I will love him, and will manifest Myself to him ....’ John 14, 21

The Publishers, Hans-Willi Schmitz and Wilhelm Wegers

http://en.bertha-dudde.org/

Autobiography of Bertha Dudde

At the request of many friends Bertha Dudde wrote the following biography in 1953:

I have been writing messages received through the inner Word since June 15, 1937. In answer to the many requests of my friends I will give you a picture of my earthly life, a short explanation of what I received spiritually, and my own feelings about all this.

I was born April 1, 1891, the second oldest daughter of an artist of Liegnitz in Silesia, today's Poland. I had a normally peaceful childhood, with six sisters in our parent’s home. I learned the cares of life at an early age. The desire to make money to help my parents made me learn the trade of a seamstress. As the financial needs of my parents continued, so did the burden, and in this way I made myself useful.

My parents belonged to different denominations. Father was a Protestant - Mother a Catholic. We children were brought up in the Catholic faith but never experienced pressure or force to follow the practices of the church so that each child in later years was able to pursue their own chosen course.

I myself was religious but could not accept the doctrine of the Catholic system although I respected the church. I could not represent something on the outside that my inner conscience had not accepted. So I did not continue to attend church, heard little preaching and had no knowledge of the Bible. I did not read any religious books or scientific literature and did not join any other group or religious sect.

Anyone knowing the Catholic teaching knows what a conscious struggle one finds himself in when he wants to release himself from it. I was not spared from this either. But the question as to what is the Truth and where it is to be found, remained.

Often when I prayed the Lord's Prayer I would beseech the Lord to allow me to find His kingdom. This prayer was answered in June 15, 1937, as I prayed quietly and waited for the inner voice. In this attitude I persisted often, for a wonderful peace came over me and thoughts which came to my heart, not my head, gave me comfort and strength.

Still I did not know that these thoughts were given to me until, in a strange dream I experienced something which later proved to be the Truth and caused me to write down these thoughts.

So on a certain day as I listened inwardly a stream of words came to me, which I wrote down. This was the first message I wrote which started like this: "In the beginning was the Word, 'a Te-Deum' to the Creator of Heaven and Earth."

Then came doubt, …. did you write this by yourself? In short, I have wrestled, prayed and gone through many struggles, but again and again the words came to me like a stream, a wisdom, which made me tremble. Then God Himself took away my doubts. He answered me and I acknowledged Him as our Father, in His Word. My faith grew, doubt diminished, and I received and wrote daily.

The contents of the writings were beyond my understanding. Phrases, which I had never heard of or read about, strange and scientific expressions and references continually came to me. Then came unheard of expressions of the Heavenly Father's Love giving refuge and providing enlightenment to all the questions of life.

The Words came to me in the following manner: After sincere prayer and a short period of composure I listened inwardly. Thoughts then followed coming to my mind, clearly, distinctly, and the words flowed smoothly always three or four, one after another, like writing a radio announcement or a weather report, slowly so that I could easily keep pace, writing line after line.

Now I write the words in shorthand as a dictation without having any constructive or intellectual part in it. I am in no way in a 'trance', nor do I even form the sentences, but it comes to me one word at a time, neither do I understand the context while I am writing the words down.

After days, sometimes weeks, I transcribe the shorthand writings into longhand without changing or correcting a syllable. Each dictation takes about half an hour. I must stress that this could not happen forcibly or in a state of ecstasy. It all takes place simply and consciously, without any excitement or influence of my own will. I can interrupt myself at any time and finish the sentence after hours or days without reading the previous writing the dictated words continue again.

My will is under no compulsion, all that I desire is to serve God and do what His will wants me to do.

I can truthfully say that I was led into this Truth, and these concepts were, in every respect, foreign to me. It was only after years that I found confirmation of what I received when I came to know the writings of Jacob Lorber. No one can imagine my joy when I discovered the literature of Jacob Lorber; ‘The Great Gospel of John’ and ‘The Youth of Christ’. Then I understood that other people were also given the Word of the Lord, that God had spoken to His children at all times and that God will continue to do this in His endless love and mercy.

I found in Lorber's writings the same as was given to me. I often could not understand the Word that came to me, but in His love the Heavenly Father gave me the explanation. How wonderful are the innumerable manifestations in which the Father displays His exceedingly great goodness.

It became clear to me that my limited education due to lack of money, and my lack of time to read good books or visit performances, became my advantage. I was now able to concentrate on my work from early morning to late at night, and each day I received that precious spiritual Word without knowing for whom I received it.

It is because of my ignorance of the Bible and the Catholic doctrine that I accepted the Word from above without resistance. In my experience, an earnest Catholic or Protestant whose knowledge is rooted in dogmatic theories is too much bound to dogma to accept and embrace divine revelations without resistance.

Still, there are scientists at several faculties who earnestly discuss these divine teachings with increasing interest. Their interest not only concerns the irrefutable explanation of the origin of matter and the possibility of its dissolution, but also the principle of the wrong teachings of different religions, systems and confessions. In the messages I received, these errors are recorded and everyone is urged to give instructions concerning these doctrinal errors whenever there is an opportunity. But everyone is free to take the Lord's Word to heart or not. But whoever understands the spirit in the Father's Word and does not act accordingly increases the distance between himself and the Father even more. When he does not follow the warning Words of love he puts himself inevitably under the law. He will also, in the same measure, lack in grace by disregarding God's commandment of love.

In God's grace people are led anew to the Gospel, which emphatically points out the purpose of man's being. For the merciful love of God seeks to save all who still can be saved before the turning point comes. And it will come. The end-time which seers and prophets have proclaimed is now here. According to the revelations given to me, the Lord does not differentiate between His children. ‘Come ye all to Me’ sounds His call and blessed is he who hears His call and follows Him. God loves His children. He wants to make them all happy, even when they do not want to know Him.

Recorded November 22, 1953

Bertha Dudde

Bertha Dudde was permitted to leave her earthly shell on September 18, 1965 to return to the Father’s heavenly house.

Inhoud

0586 - Verbannen machten - Materie drager van geestelijke substantie

0587 - Aardse kennis - Wijsheid van God - Waarheid door Gods geest

0588 - Rechtstreekse verbinding - Adem Gods - Hemelse vrede - Geluk

0589 - Grenzen van het verstand - Wereldwijs - “Ik weet dat ik niets weet”

0590 - Openbaring van Gods liefde - Vaderliefde

0591 - Ware vertegenwoordigers van het woord van God – Houding in het aardse leven

0592 - De geest van God

0593 - Lichtwezens in de materie – Hulp aan de zwakken van wil – Deemoed

0594 - Loskomen van de materie – Verwaandheid – Besef van zwakheid

0595 - Het woord van God – Geestelijke kracht – Verstand – Uitvindingen

0596 - Openbaring van de leer van Jezus Christus en het lijden aan het kruis – De stem van God – Toorn

0597 - De groten der aarde – Zekerheid voor het leven – Strijd om de ziel – Gebed

0598 - Antwoord op katholiek geestelijken – Gedicht

0599 - Depressies – Traagheid van de geest en het lichaam

0600 - Geloof

0601 - Woorden van de Vader – De leer van God – Kinderen van God

0602 - Aardse maatregelen – Voorbeschikking van God - Nood en onheil

0603 - Oorzaak en werking van de geestelijk ervaring

0604 - Intelligenties

0605 - Liefdewerk tegenover vijanden

0606 - Functie van de ongebonden wezens – Leven opwekkende werkzaamheid

0607 - Medewerkers van de Heer – Voorwaarde – Uitverkoren mensen

0608 - Ware volgelingen en hun lot – Zanderige woestijn – Levensbron

0609 - Werkzaamheid van de wezens – Herinnering – Liefde

0610 - Het onverbeterlijke – Vloek van de mammon – Liefde

0611 - Doel op aarde – Geestelijke ervaring – Gebed en wil

0612 - De strijd tegen het christendom – Het voorleggen van de vraag aan God Zelf – Verantwoordelijkheid voor de ziel

0613 - Hemelsluizen – Tegenspoed – Woorden van de Vader

0614 - Geestelijke brug – Innerlijke blik – Liefdevolle woorden van de Vader

0615 - Geestelijk goed – Gedachten in hun uitwerking

0616 - Het woord van God - Vlees en bloed

0617 - Hemelse gelukzaligheid - vergankelijkheid van de aardse goederen

0618 - Afwijzen en aannemen van de geestelijke waarheid.

0619 - Vrije wil – Beseffen – Onderwerpen aan Gods wil

0620 - Strijd van het leven die nodig is voor het rijpen van de ziel – Zielen, die zich belichamen willen

0621 - Aanmatiging – Gedachten aan overledenen – Hun verzoeken

0622 - De geest van God

0623 - Gebed in de naam van Jezus – Schouwen in de droom – Liefde en wijsheid

0624 - ‘Tijd en ruimte’ – Eindeloos en talloos – Werkplaats van de geestelijke wezens

0625 - Vormgeloof – Valse godsdienst

0626 - Gevoelsleven van de mensen – Vertrouwen op God

0627 - Gebed - Roep Mij aan in de nood

0628 - Het woord van God als hulp tegen verzoekingen

0629 - Gevangenneming van de dienaren Gods – Aardse macht

0630 - Alle begin is moeilijk – Wilskracht – Gebed bij oorlog – Strijd om het woord van God

0631 - Vrije meningsuiting – Scherpte van het oordeel

0632 - Zelfverheffing – Wie zichzelf verheft, zal vernederd worden – Eigendunk

0633 - Het innerlijk schouwen

0634 - Jongste dag – Lot van de goeden en kwaden in het hiernamaals

0635 - Woorden van de Vader – Gemeenschappelijke arbeid – Strijder van God

0636 - Levensweg van het wezen – Veranderde uiterlijke vorm

Verbannen machten - Materie drager van geestelijke substantie

B.D. 0586 from 17. september 1938, taken from Book No. 13

Alle machten van de hemel en de aarde worden als het ware door mijn wil in de ban gehouden, want als ze zich totaal en ongedwongen zouden uiten, zouden de mensen verstarren van ontzetting. Als de natuurmachten zich één enkel ogenblik ongehinderd zouden ontvouwen, zou alles wat op en boven de aarde bestaat, daar slachtoffer van moeten worden. Maar nog verwoestender zou de werking van de boze geestelijke macht zijn, als deze onbeperkte invloed op de mensen zou hebben. Maar daarom is er aan deze machten een grens gesteld, wanneer de ziel voor het goede kiest. Zo blijven deze zielen ook onaangetast door het hen voortdurend omringende gevaar om zich in het oeverloze te verliezen. Dat wil zeggen, dat ze niet zijn blootgesteld aan de machten die zich inspannen om de ziel af te brengen van wat ze zich eenmaal heeft voorgenomen waardoor ze zichzelf ontrouw wordt. Wie in de strijd van het leven de kracht van deze vijandelijke macht nog niet herkend heeft, diens geest is nog niet binnengedrongen in de wereld die van Gods grootsheid en almacht getuigt. Goede en boze krachten strijden tegen elkaar, ieder laat zijn macht ten volle gelden. Ieder wezen krijgt de inwerking van beide te voelen en toch distantiëren de mensen zich van het geloof aan dergelijke bovenaardse krachten.

Ze hechten te veel betekenis aan hun aardse leven en ze zijn helemaal niet meer in staat de scheppingsbegrippen uit elkaar te houden.

Ze miskennen het doel van het leven geheel en al. Ze blijven op geen enkele wijze scheppend werkzaam, wanneer ze ontkennen dat alle materie in het scheppingsruim de taak heeft drager van een geestelijke kracht te zijn. Want zonder deze veronderstelling kunnen ze nooit bijdragen aan de verdere ontwikkeling ervan, maar zijn ze als een plant. Dit wil zeggen dat het uiterlijke omhulsel van een plant volgens Gods raadsbesluit voor de mens vaak slechts dient als streling voor het oog, maar verder op geen enkele manier nuttig is of vrucht draagt in het scheppingswerk van God.

Zo zouden deze mensen weliswaar het aardse dal bevolken, maar in volledige onwetendheid van hun opdracht zouden ze net zoals deze planten slechts van de scheppingsdrang van God getuigen, maar zonder enig noemenswaardig nut voor zichzelf en hun medemensen. Zo iemand zou nooit op geestelijke wijze werkzaam kunnen zijn. Elke bekwaamheid zou hem onthouden worden, aangezien hij deze bekwaamheid immers niet zou benutten volgens de bedoeling van de Schepper. Alle materie is drager van geestelijke substantie. En alles wat op aarde bestaat, heeft steeds de hogere ontwikkeling tot doel. Maar het is de mensen nooit toegestaan de materie willekeurig van deze geestelijke kracht te beroven.

De mensen die zo onvolkomen naar Gods schepping kijken dat ze het kleinste wezen in de natuur de goddelijke kracht - de ziel - betwisten, zouden steeds de genade van God kwijtraken. Ze denken niet aan de nauwe samenhang tussen zichzelf en dit kleine wezen.

Ze zijn pas overtuigd van hun opdracht op aarde wanneer ze dezelfde opdracht ook in alle andere schepselen vaststellen, en dat is voor hen niet aannemelijk te maken.

Alle waarde van het leven ligt volgens hun opvatting slechts in de uitoefening van hun aardse werkzaamheid. Dit plaatsen ze bovenaan en ze blijven verder angstig en bezorgd om het wel en wee van hun lichaam.

Mijn kind, dit zal je streven verlichten en je nieuw voedsel geven, opdat je wil niet verzwakt en je je vol vreugde verder aan je geestelijke arbeid wijdt. Het geloof zal je opwekken en elke daad van liefde zal je sterken en mijn liefde zal je te allen tijde vergezellen. Want in de liefde tot Mij vind je alles wat bevorderlijk is voor je bewustzijn en je geest. Ze brengt je in een toestand van steeds vuriger verlangen en dit verlangen zal vervuld worden door je Heer en Heiland zelf.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Aardse kennis - Wijsheid van God - Waarheid door Gods geest

B.D. 0587 from 18. september 1938, taken from Book No. 13

Alles wat de aarde aan kennis en ervaringen herbergt, staat niet in verhouding tot de oneindige wijsheid van God. De mensen willen namelijk hun eigen wijsheid bovenaan plaatsen, maar denken er niet aan dat het verstand toch ook een gave van de Allerhoogste is, en dat dit verstand, ook al wordt het in goede zin gebruikt, slechts onbeduidend genoemd kan worden in vergelijking met Gods wijsheid. Hebben jullie de gave om te kunnen doorgronden welk doel de miljoenen sterren aan het firmament dienen? Jullie kunnen steeds slechts aannemen wat daarover van boven als verklaring gegeven wordt, maar jullie kunnen nooit op eigen kracht een stap verder komen, want alle sterren zijn enorm ver van jullie verwijderd en slechts als minuscule stipjes voor jullie ogen zichtbaar. Maar bedenk nu dat God onnoemelijk veel scheppingen geschapen heeft die jullie totaal onbekend zijn. Bedenk dat elk scheppingswerk aan het geheel van de schepping aangepast wordt met wijze vooruitziende blik op zijn bestemming in de goddelijke ordening. Bedenk dat jullie zonder enige kennis voor al deze scheppingswerken staan.

Dan zal jullie het gebrek aan eigen wijsheid misschien duidelijk zijn. Jullie zullen begrijpen dat jullie met de gave die de Heer jullie gegeven heeft, slechts zuiver verstandelijk niets in de wereld volledig kunnen doorgronden.

Jullie kunnen weliswaar vermoeden en zelfs geloven, maar blijven dus steeds onwetend zolang jullie de geest in jullie niet de vrijheid geven om voor jullie werkzaam te zijn. Deze geest zal jullie dan de waarheid binnenleiden en alle gebieden voor jullie geheel ontsluiten, als jullie maar het verlangen hebben opheldering te verkrijgen ten behoeve van jullie verdere geestelijke ontwikkeling. Jullie zien toch dagelijks zoveel raadsels in de natuur die jullie wel aannemen, die misschien vragen bij jullie oproepen of waarover jullie je verwonderen. Jullie zullen ook geen uitvoerig antwoord kunnen vinden, wanneer jullie ze zuiver verstandelijk willen funderen. Vraag het aan jullie Schepper zelf.

Hij zal jullie het antwoord niet onthouden, wanneer jullie na een vurig gebed aandachtig naar de stem in jullie luisteren die jullie invoert in onverklaarbaar gebied. Nog even en alle twijfelaars zullen dingen beleven, die hun zekerheden heel erg aan het wankelen zouden kunnen brengen. Want de Heer zal zich aan ieder doen gevoelen om te proberen elke ziel te redden, en dan zullen jouw woorden een gemakkelijke basis vormen waarop men zal voortbouwen.

De verdere vormgeving van het leven zal bij deze mensen er ook toe bijdragen hun gezindheid te veranderen, want God heeft het lot van eenieder in de hand. De wijsheid van God is grenzeloos, hoe zou een mens zich daaraan kunnen meten en zelfs met de zekerheid van een alwetende iets beweren wat zich volledig aan zijn beoordeling onttrekt. God gaf de mens het verstand om alles in, rondom en boven zich te kunnen beoordelen in zoverre dat het hem zichtbaar aanleiding geeft om te vorsen en te overpeinzen. Maar het antwoord heeft God aan zichzelf voorbehouden.

En Hij deelt dit mee aan degene die als kind tot de Vader bidt om inzicht. Maar niet waar de mens zich op zijn eigen kennis verlaat en zich te verheven waant om kinderlijk biddend uitleg te vragen. Laat jullie eigendunk toch varen als het om scheppingsproblemen gaat.

De kennis van geestelijke dingen is totaal onafhankelijk van wereldlijke ervaring. En voor verstandelijk hoogontwikkelde mensen is de kloof met de geestelijke kennis beduidend breder, omdat ze vanuit de hoogte moeilijk de weg naar beneden vinden om zoals een mensenkind te worden, dat zich gelovig en vol vertrouwen aan het goddelijke vaderhart toevertrouwt. Deze mensenkinderen overbruggen de kloof met gemak, maar al de kennis van de wereld helpt slechts de kloof te verbreden, want dan verwijdert de mens zich van zuiver innerlijk geloof in God de Heer als enige bestuurder van het heelal.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Rechtstreekse verbinding - Adem Gods - Hemelse vrede - Geluk

B.D. 0588 from 18. september 1938, taken from Book No. 13

Zie, de kracht van de geest vervult je hart. Je mag je nooit zorgen maken over datgene wat voor de ontwikkeling van je ziel van nut is. Want de mens ontvangt de spijs van de hemel zolang hij ernaar verlangt. Aan het verlangen ernaar kun je herkennen hoe de geestelijke krachten je beschermend door het leven begeleiden, hoe ze er steeds alleen op bedacht zijn je ziel geheel en al in hun sfeer te leiden. En wanneer dit eenmaal bereikt is, verlang je nooit meer terug naar de aarde. Al het aardse zal als een droom aan je voorbij glijden en met wakkere geest hoor je steeds alleen de stem van de Heer.

Wat je geboden wordt is des te waardevoller daar er geen enkel mens invloed heeft op dit werk, maar het uit de rechtstreekse verbinding met de geestelijke wereld ontstaat. En daarom mogen tegenovergestelde beweringen van medemensen je niet in de war brengen of besluiteloos maken. Zie, wanneer ervaart de mens zo een duidelijke genade van de Heer, zonder in verbinding met die wereld te treden?

Deze mensen zullen zich uitsluitend met aardse vragen bezighouden en ze kunnen daarom ook nooit een blik werpen in een gebied dat hen niet interesseert, omdat ze er al hun zintuigen voor afsluiten.

De mens die zichzelf openstelt voor de kracht die in hem wil binnenstromen, zal ontvangen en de adem Gods zal zo’n bereidwillig kind beroeren.

Deze adem is kracht, is genade en is goddelijke Geest. Wanneer jullie je bereid verklaren om te ontvangen, dan zal jullie onbegrensd gegeven worden.

En een vrede zal jullie overweldigen, die alleen de Heer zelf jullie kan geven. En waar de hemelse vrede jullie wenkt, zullen jullie maar moeilijk weer naar het aardse leven verlangen en jullie zullen slechts snakken naar het moment dat de ziel van haar uiterlijk omhulsel beroofd wordt. Let er nu op dat jullie in die vrede blijven, dat jullie de verbinding met de goddelijke Heiland niet laten verslappen. Let erop dat jullie er alsmaar slechts naar streven steeds dichter bij Hem te komen en de Heer zal jullie voortdurend terzijde staan. Wie Hem liefheeft, zal met volle kracht terug worden liefgehad, en wat het betekent de liefde van de hemelse Vader te bezitten, is voor jullie mensen op aarde niet begrijpelijk te maken. Daarom heeft de Heer jullie reeds voor het bestaan op aarde het gevoel in het hart gelegd, dat in jullie de gelukzaligheid doet ontstaan.

Als jullie op aarde liefhebben en liefgehad worden, dragen jullie de last van de aarde al veel gemakkelijker.

Hoeveel draaglijker moet jullie dan de last lijken wanneer jullie de goddelijke liefde geschonken wordt. En deze liefde uit zich toch zo voelbaar, wanneer jullie vrolijk door het leven gaan en steeds alleen naar boven verlangen. Dit is slechts een voorproefje van de grote gelukzaligheid die jullie in de eeuwigheid wacht. Jullie verlangen naar de Heiland zal onbeschrijfelijk zijn en de vervulling van dit verlangen onuitsprekelijk zaligmakend. Wie voor zichzelf het begrip “geluk” probeert te verklaren, moet zichzelf ten antwoord geven dat dit begrip slechts bovenaards en bovenzinnelijk te verklaren is.

Dat geen enkel mens deze bevredigende toestand voor zichzelf naar believen kan scheppen, maar dat deze gelukstoestand steeds de vervulling van een verlangen vooropstelt. En daarom brengen de geestelijke krachten van gene zijde het mensenkind onophoudelijk leringen over waardoor de wens in hem gewekt wordt deel te krijgen aan de goddelijke liefde.

De liefde tot de Heiland wordt steeds krachtiger en heeft het mensenkind spoedig met alle geweld in haar greep.

Hoe vuriger dit kind naar de Heer streeft, des te liefdevoller wordt het opgenomen en de uitstraling van de goddelijke liefde maakt het gelukkig en schept zulk een zalige vrede dat er in het ganse heelal niets zaliger te vinden is dan steeds alleen de liefde van de Heer waardig te worden. Laat onze leringen je dus binnendringen en luister aandachtig! In de tijd van de rijpheid zullen jullie allemaal moeten meewerken om de oogst binnen te halen en dan zal onophoudelijk arbeid gevergd worden van jullie die als arbeiders in de wijngaard van de Heer willen werken en de Heer bereidwillig jullie diensten hebben aangeboden. Zo heeft ieder zijn opdracht van de Heer aangenomen en de Heer zal jullie leiden naar Zijn wil. Jullie zullen als gehoorzame dienaren uitvoeren wat Hij van jullie vraagt. In die tijden zal verhoogde bereidheid gevraagd worden om zich in te zetten, want alleen de liefde voor elkaar kan redding brengen. De Heer zegent ieder werk van liefde en Hij is erop bedacht de zielen naar zich toe te trekken. Maar desondanks zullen jullie moeten worstelen om jullie te oefenen in geduld en liefde, want alleen door een goed voorbeeld zullen jullie resultaat kunnen behalen. Naar jullie zal de roep uitgaan om voor de naam van de Heer op te komen.

Onderbreking

Vertaald door Gerard F. Kotte

Grenzen van het verstand - Wereldwijs - “Ik weet dat ik niets weet”

B.D. 0589 from 19. september 1938, taken from Book No. 13

Aan de grens van het verstand moeten de geestelijke krachten werkzaam worden, want jullie mensen zouden met jullie kennis nooit de raadselen van de natuur kunnen oplossen, wanneer juist deze krachten niet gelijktijdig voor kennis zouden willen zorgen, zodat jullie gemakkelijk ingang vinden tot de werking van de goddelijke schepping. De geesten die rondom jullie vertoeven, onderwijzen jullie en proberen jullie gedachten zo te sturen dat ze dichter bij de waarheid komen. En hoe meer jullie het geloof in jullie dragen, hoe meer jullie het wezen van de Godheid in jullie zelf gewaarworden, des te helderder en duidelijker zullen deze gedachten tot jullie kunnen doordringen. Alleen wie gelooft volledig op eigen kracht te kunnen doorgronden wat de Vader van het heelal nog verhult, diens streven naar kennis zal lange tijd zonder resultaat blijven.

Hij zal nooit helemaal zeker zijn van zijn resultaat. Steeds zal er twijfel worden gezaaid over de waarheid van zijn vaststellingen, en hij zal met de woorden “ik weet dat ik niets weet” de ontoereikendheid van zijn kennis moeten toegeven. Maar de innerlijke verbinding met God geeft hem de sleutel tot alle kennis en tegelijkertijd de zekerheid dat hij op de juiste weg is en zich in de volste waarheid bevindt. Het is door God zo beschikt dat het geestelijke leven van de mensen volledig losstaat van zuiver aardse inspanningen en dat de geestelijke brug enkel betreden wordt door degene die in het geestelijke opgaat en wiens doen en laten wortelt in het besef van zijn toebehoren aan God. Laat de wereldwijzen maar vorsen en piekeren.

De Heer heeft Zijn grenzen gesteld die ze niet kunnen overschrijden zonder Zijn hulp. En deze hulp moet heel bewust gevraagd worden.

Want wie zich boven het gebed verheven waant, is op weg zich volledig te verliezen.

Maar wie in staat is een vurig gebed op te zenden naar de Vader van het heelal, die werkt al met geestelijke kracht en die kan nu zijn vorsen en piekeren voortzetten zonder te hoeven vrezen dat hij verkeerd zal gaan.

Want de hulp die hij vraagt, is hem ook vanaf dat moment gegeven. Aan een echt vrome mens komen nu de gedachten zeer gemakkelijk toe, zodat hij ze alleen maar hoeft op te nemen en er nu kennis voor hem ontsloten wordt van alle dingen die voor hem de moeite waard lijken om te onderzoeken. Maar laat deze mensen hun ervaringen uiten en ze zullen steeds op vijandigheid en afwijzing stoten van degenen die menen als enigen de bekwaamheid te bezitten maatgevende opheldering te kunnen vinden. En ze zullen steeds met elkaar in strijd zijn, de wereldwijze met zijn vermeende kennis, die God niet werkelijk erkent of zelfs geheel goddeloos is, en de zoeker naar waarheid, die in diepste deemoed tegenover God staat, die Hem en de mensen wil dienen en aan wie deze waarheid rijkelijk overgedragen wordt door de Heer zelf. Maar de wereld zal zich er nooit van laten overtuigen hoe weinig ze op eigen kracht kan bereiken op het gebied van kennis. Ze zal eerder al het juiste streven tegenwerken en ze zal de dragers van de waarheid willen vervolgen en aan de kaak stellen.

Maar zolang de Heer zelf door hen werkt, is elk optreden tegen hen zonder succes. De macht van de wereldse mensen is gering, maar door de vrije wil zijn ze wel in de positie hun schandelijke voornemen ook ten uitvoer te brengen. Maar de uitwerking zal door God afgezwakt worden, zodat het kind dat God wil dienen volstrekt niet hoeft te vrezen het slachtoffer te worden van deze vijandige pogingen.

De uiteindelijke beslissing is toch steeds in handen van de hemelse Vader. Alleen om de mensen niet in hun vrije wil te belemmeren, moet Hij ieder mens laten handelen zoals het hem belieft.

Toch beschermt Hij de zijnen goed tegen het giftige speeksel van hen die de wereld in het verderf storten en brengt Hij in hun eigen gelederen verwarring teweeg die hen de oren doet spitsen. De natuurwetten zijn steeds de aanleiding tot goed berekende resultaten.

Maar wanneer de wijze Godheid nu zelf zo’n wet omver stoot, aangezien Ze daar van eeuwigheid de macht toe heeft, en de mensen dan radeloos voor verschijnselen staan waarvoor ze geen verklaringen weten, dan is hun het bewijs geleverd dat hun kennis alleen nog zeer gebrekkig is. En zo kunnen generaties zich steeds weer opnieuw met problemen bezig houden. Ze zullen langs zuiver verstandelijke weg nooit tot de definitieve oplossing komen, maar daarentegen in zeer korte tijd helemaal ingewijd en voorgelicht zijn met Gods hulp. Als jullie dit voor jezelf vragen, wandelen jullie nooit in de duisternis en op dwaalwegen, maar jullie weg voert jullie zeker naar het eeuwige vaderland, aangezien God zelf jullie deze weg gewezen heeft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Openbaring van Gods liefde - Vaderliefde

B.D. 0590 from 20. september 1938, taken from Book No. 13

Het is onuitsprekelijk zalig het rijk Gods te verwerven en de drang naar de hemelse hoogte is zeer groot, wanneer Gods liefde zich aan het mensenkind geopenbaard heeft. Want zolang zijn geest omhuld is, vertoeft de mens in aardse gebieden. Maar zodra Gods genade, verworven door werken van liefde, zich over het mensenkind uitstort, zal de ziel zich uit haar omhulsel losmaken en haar bestemming zoeken in de vereniging met Gods geest. Het zal duidelijk voor haar worden hoe alle geest die de veredeling van de mens teweegbrengt, van God uitgaat.

En nu zal ze nooit verzuimen de genade van God te verwerven en te vragen, opdat het haar niet aan inzicht ontbreekt om het goede te herkennen en om haar tijd op aarde in overeenstemming met Gods wil te benutten. Want aangezien het Gods liefde zelf is die zich geopenbaard heeft, kan het mensenkind zijn Schepper nooit meer loslaten. En nu kiest het de kortste weg die hem naar de Vader voert en hij zal zijn gehele aandacht erop richten de juiste verhouding tot de hemelse Vader tot stand te brengen, wat hem dan ook weer de totale Vaderliefde verzekert. Want God belooft Zijn kinderen het eeuwige leven en wil hen laten deelnemen aan Zijn macht en Zijn heerlijkheid. Wie Gods heerlijkheid wil aanschouwen, moet zich als een kind van de Vader voelen, Hem boven alles liefhebben. En uit deze liefde zal voor hem de kracht voortvloeien om steeds uitsluitend volgens de goddelijke wil te leven. Dan zal de weg naar de eeuwige gelukzaligheid niet lastig zijn en het zal geen grote inspanning vragen. De Heer neemt bezit van degene die zich vreugdevol aan Gods wil onderwerpt. Hij rust hem uit met Zijn kracht, sterkt hem met Zijn liefde en behoedt hem ervoor dat hij ooit van de juiste weg afwijkt, doch steeds alleen ernaar streeft opwaarts te gaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ware vertegenwoordigers van het woord van God – Houding in het aardse leven

B.D. 0591 from 22. september 1938, taken from Book No. 13

Weet dan, dat een rechtvaardig oordeel daar tot uiting zal komen, waar men opkomt voor de naam van de Heer. Dit zijn de ware vertegenwoordigers van Mijn woord op aarde, die voor niets terugschrikken en de stem van hun hart volgen. Zulke mensen kunnen zich niet altijd terugtrekken uit het aardse leven, want hun positie vereist van hen vaak een volhouden op een plaats, die ze zelf gekozen hebben en toch komen ook in deze toestand de geestelijke machten hen weer te hulp, zodat ze zich af kunnen zonderen van elke activiteit, die tegen het woord van God gericht is.

In directe samenhang met hun aardse werkzaamheid bieden zich hun ook de mogelijkheden tot actieve geestelijke uitwisseling aan en daardoor vinden ze ook de nodige kracht om weerstand te bieden, waar van hen de inzet geëist wordt voor het woord van God. Pas als de mens God beleden heeft, zijn de medemensen niet meer in staat hem uit zijn gewone doen te brengen en vinden in hem zelfs een daadkrachtige tegenstander, die volledig instaat voor dat, wat hij als het juiste herkend heeft.

Geef hun steeds alleen de zuivere waarheid, dan komen ze daar van harte voor op en ze vrezen geen aardse macht. Ze zullen inhaken op het lijden. Het zal hen steeds alleen maar meer aanleiding geven om geestelijk werkzaam te zijn. Al hun inspanningen zullen erop gericht zijn de goddelijke beschikking te leren verstaan. Ze zullen in elke noodsituatie een beproeving door God herkennen en het gehele aardse bestaan als een louteringsproces beschouwen en het zal hun streven zijn naar vermogen aan zichzelf te werken. Ze herkennen het enige doel van het aardse bestaan.

Als de waarheid zich aan hen geopenbaard heeft, blijven ze trouw aan de goddelijke Schepper en offeren ze Hem bereidwillig hun welzijn en aardse goederen, want het woord van God, Zijn liefde en genade zijn hen aanzienlijk meer waard dan aardse goederen. De Heer bedenkt hen dubbel, doordat hun de waarheid uit meerdere bronnen toegestuurd wordt.

Alleen de oplettende waarnemer ziet hoe de draden van de eeuwige Godheid dooreenlopen en Hij zal de schreden van de mens daarheen leiden, waar hij de stem van God hoort. Het verlangen daarnaar is zo sterk in hem geworden, dat hij steeds op het juiste spoor zal blijven, ongeacht of er van buiten hindernissen voor hem dreigen. Hij blijft zichzelf trouw en verlaat de Vader niet, als hij hem herkend heeft. Daarom zal hij ook beschermd worden door Degene, Die hij in het hart draagt en hij zal zijn weg zonder zorgen om aan het werkzaam zijn van de aardse macht ten offer te vallen, mogen gaan.

Laat daarom altijd alleen maar uw Vader in de hemel heersen. Alleen Hij weet, wat u nodig hebt. Alleen Hij heeft de macht het onheil van het lichaam en de ziel af te wenden en alleen Hij zal u eens het loon geven, dat Hij beloofd had aan degenen, die Hem trouw zijn. Zijn woord is de grootste macht en de veiligste bescherming. Als u dit hebt, gaat u veilig door het aardse leven en bereikt u het doel.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

De geest van God

B.D. 0592 from 23. september 1938, taken from Book No. 13

De geest werd zo geleid, dat hij dwars door alle gevaren de weg naar God vond. Hij was niet in staat Zijn goddelijke kracht te weerstaan en bleef in de macht van Degene, Die zijn leven vormgaf. Maar hoe onuitsprekelijk moeilijk is het om zich te ontdoen van de demonen, die hun macht eveneens aan hem beproeven.

Hoe moet de geest van God werkzaam zijn en zonder onderbreking de vereniging met de ziel zoeken? En dit des te meer, naarmate de mens als zodanig doelbewuster is. Hoe vaak betreft zijn doorzettingsvermogen juist het tegenovergestelde streven dan deze vereniging met God? Dan bevindt de ziel zich net zo lang op de verkeerde weg, als ze in geestelijke nood verkeert.

Want het gewelddadige ingrijpen van de goddelijke macht zou nooit de liefde voor God teweegbrengen. De mens moet zelf de weg naar God vinden en Hem dan in liefde willen dienen. Dan zal elk geestelijk product, elke onderrichting een vinden van de goddelijke liefde bewerkstelligen en zonder tegenstand zal zich nu een wedergeboorte van de geest voltrekken en het hart opent zich nu voor al het geestelijke en de mens ontvangt de genade van de hemel en zorgt nu alleen nog maar voor zijn ziel. Laat daarom alleen de Vader er maar voor zorg dragen, hoe Hij Zijn schepselen bedenkt en sluit in uw gebed al degenen in, die u liefhebt. Denk aan de macht van de Allerhoogste en ga alle twijfel tegen.

Degenen, die door het blauwe ether afdalen, hebben grote kracht en op grond van deze kracht zijn ze binnen Gods wil werkzaam en proberen ze alles, wat van voordeel is voor de ziel om het te beseffen. Bij wijze van proef zullen velen op aarde gelaten worden om zich zichtbaar te uiten en u kunt niet overzien, welke wegen hen voorgeschreven zijn. Het zal alleen daar licht worden, waar hun werkzaam zijn begint en de harten zullen in liefde ontbranden. Weet dan, dat hun opdracht een buitengewone is. Bejegen hen met goede wil. Laat u onderwijzen en luister naar elk woord, dat u gegeven wordt. Want als de geest van God u vervullen moet, moet u hem toegang verlenen in uw hart.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Lichtwezens in de materie – Hulp aan de zwakken van wil – Deemoed

B.D. 0593 from 24. september 1938, taken from Book No. 13

Begin in de naam van Jezus: En de weg, die naar het heil leidt, zal u gewezen worden. De aarde zal talloze wezens herbergen, die vanuit het lichtrijk naar de mensen afdalen. En al deze wezens gaan in de materie over en ze zoeken eveneens de verbinding met de mensheid. U doet er uw voordeel mee, doordat ze het geestelijke uit zichzelf sterk laten werken om over te laten vloeien in de met deze materie in verbinding staande aardse mensen. En zo is er een nieuwe verbinding tot stand gebracht van het licht naar de donkere nacht. Dit licht zal een grote helderheid verspreiden en een welbehagen in zijn drager teweegbrengen. En zo zal de tegenpool weer aan macht verliezen, want ook dat, wat zijn verblijfplaats is, wordt door de goede geest gegrepen en zal het boze afzwakken en zeer spoedig in het tegendeel veranderen.

Op deze manier probeert de Heer hulp te verlenen aan degenen, die wel in strijd zijn met de duisternis, maar niet de benodigde wilskracht bezitten en die wel het juiste willen, maar niet voldoende strijden. Maar hun wil laat God met medelijden ingrijpen en de grote liefde van deze lichtwezens voert deze taak bereidwillig uit om zielen te redden voor de eeuwigheid. Zo’n voornemen is geenszins zonder gevaar voor deze zich in de materie belichamende lichtwezens, omdat het eveneens een grote geestelijke kracht vereist en vooropstelt, maar de lichtwezens helpen elkaar onderling, zodat geen van hen moet onderdoen voor de boze macht.

En de mensen wordt daardoor een genade geschonken, die door het menselijke verstand niet begrepen kan worden. De mensen zullen desondanks nog wel veel leed moeten dragen, maar wie in zichzelf gewaarwordt, dat het leven hem niet alleen maar aardse plichten oplegt, wie zichzelf stil in aanschouwing neemt, of en hoe hij de wil van God vervult, heeft al een bereidwillig tegemoetkomen van de geestelijke wereld te verwachten. En wat hij dan aanraakt in het zalige besef van de hulpbereidheid van ondoorgrondelijke krachten, zal zulke kracht op hem uitstralen.

En zo laat de Heer degenen, van wie het gemoed ontvankelijk is voor Zijn liefdesgeschenken, afzonderlijk de goddelijke kracht proeven. En wanneer ze hun vrije toestand dan opmerken, wanneer ze zich bewust worden van hun verlangen naar boven, naar het loskomen van deze aarde, dan zal het woord van God hen ook op het juiste moment verkondigd worden en met een sterk verlangende ziel nemen ze het gewillig aan. Het land, dat hun beloofd is, zoeken ze niet meer op aarde.

Evenzo is ook de ban gebroken voor degenen, die de kracht van het licht vrijwillig op zich namen, als hen het opwekken van een ziel in de geestelijke morgen gelukt is. Het enige doel van alle lichtwezens is het goddelijke te verzamelen en terug te leiden, opdat het de eeuwige Godheid herkent en zich weer voor eeuwig met Haar versmelt.

Waar u zulke grote hulp geboden wordt door de eindeloze liefde van God, is alleen maar uw wil tot het goede nodig. De Heer kent de zwakheid van Zijn schepselen en wil dit niet de oorzaak laten zijn van de ondergang en sterkt u daarom daar, waar het u zelf aan kracht ontbreekt. In alles wat u omgeeft, zal deze kracht u te hulp komen en u kunt alleen maar opmerken dat uw geest actief wordt en opheldering verlangt.

De Heer maakt de eigenaardigste ervaring voor u klaar en Hij laat eenieder daaraan deelnemen. Alleen degenen die verhard en volledig van God afgekeerd zijn, zullen deze belevenis willen afdoen met minachtende gebaren. Maar u, andere, die in het hart gewaarwordt dat de Vader u roept, sla geen acht op deze mensen en laat u niet van de wijs brengen, maar neem aan, wat de stem in het hart u vertelt, luister naar de roep van de Vader en geef u met uw gehele wil aan Hem en u zult Zijn kracht en liefde in u gewaarworden. U mag niet aan het wankelen gebracht worden, als u eenmaal het voornemen hebt opgevat u aan de Heer aan te bevelen. Alleen uw volledige onderwerping maakt u heel sterk. Maar degenen, die zich verzetten, zullen zwak worden, want hun kracht komt niet van God. Ze is een misleiding van het kwaad, die hen ophitst tot tegenstand om hen voor eeuwig in de afgrond te storten.

Zo is de aarde een genadetijd verleend, die te midden van lijden en ellende buitengewoon heilzaam te herkennen is, want degenen, die in de ellende verkeren, zullen hulp zoeken en vinden. En dat vaak op een wonderbaarlijke manier. Let slechts op de tekenen, want de Heer zal zich overal kenbaar maken. Jezus Christus is jullie nabij, om weer degenen, die van goede wil zijn, te verlossen van de banden van de duisternis. En Hij zal komen zoals Hij het beloofd heeft. Hij zal de Zijnen rondom zich verzamelen en in hun midden zijn. En Hij is eenieder nabij, die zijn hart bereidwillig voor Hem opent. Wie de woning in het hart voor hem klaarmaakt, zal Zijn genade en liefde te verwachten hebben en voor de tijd op aarde de zorgende Vaderhand gewaarworden. “Laat de kindertjes tot Mij komen”, zo zal de roep klinken voor allen, die Hem als Vader willen erkennen, “want het hemelrijk is voor hen”.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Loskomen van de materie – Verwaandheid – Besef van zwakheid

B.D. 0594 from 24. september 1938, taken from Book No. 13

Het is van een onuitsprekelijk voordeel, wanneer alle hang naar de materie in de mens onderdrukt wordt, wanneer de geest zich hiervan vrij kan maken en ze ongehinderd de vlucht in het oneindige kan nemen.

De wereld houdt de ziel met ijzeren boeien op de aarde en het lukt alleen een sterke wil om zulke boeien los te maken. En wanneer nu tijdens het aardse bestaan elke kracht ontbreekt en de mens zich willoos laat voortstuwen door de storm van hartstocht, ontketent zich het gewoel van de wereld. Dan zal de geest nooit vrij opwaarts kunnen zweven en zich boven de aardse sfeer verheffen. Hij wordt veeleer gevangen gehouden.

Alleen het lichaam met zijn verlangen naar wereldse vervulling komt tot zijn recht, maar de ziel wordt slecht bedeeld. Ze ervaart gebrek en lijdt onuitsprekelijk omdat ze zich niet kan ontplooien en ze zich niet aan haar bevrijding uit de materie kan wijden. Op de drempel van de dood vallen de mens vaak de schellen van de ogen en hij beseft de grootte van zijn schuld, die onuitsprekelijke kwellingen in het hiernamaals tot gevolg heeft.

De ziel uit God blijft in haar wezen steeds dezelfde. Ze is enkel van de weg van het inzicht afgeweken. Ze is als het ware ten prooi gevallen aan verwaandheid en kan alleen maar op de tegenovergestelde manier weer opwaarts gaan. Door het besef van haar zwakheid en het sterke verlangen weer door God in liefde opgenomen te worden. Dit is op aarde als zwak aards schepsel het snelst te bereiken, want het besef van haar zwakheid en onvolmaaktheid laat haar deemoedig en smekend dichter bij de Schepper komen.

Maar wanneer het aardse bestaan in plaats hiervan weer een verwaand wezen oplevert, dat zich niet deemoedig aan zijn Schepper wil onderwerpen, dan moet nu in het hiernamaals de buitengewoon moeilijke verandering van deze ziel tot stand gebracht worden en daarom zal daar het lijden, met loutering als doel, verreweg smartelijker zijn dan op aarde en er gaat vaak een zeer lange tijd voorbij, voordat zo'n ziel van al het onreine ontdaan is en zo menige ziel blijft zo groot leed bespaard, wanneer ze zich er op aarde aan gelegen laat liggen om de staat van rijpheid te bereiken.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Het woord van God – Geestelijke kracht – Verstand – Uitvindingen

B.D. 0595 from 25. september 1938, taken from Book No. 13

In dit plechtige uur spreekt de Heer door Zijn dienaar Johannes met u en maakt u dingen bekend, die zich aan de algemene kennis onttrekken en die aan de opheldering bij moeten dragen. Want in de hemel en op aarde zijn er mensen voor bestemd om de taak van bemiddelaar op zich te nemen, die van God ontvangen en geven en die deze gaven weer aan de mensen doorgeven. Elk werktuig op aarde staat onder goddelijke bescherming, opdat de woorden die van boven gegeven worden ook zuiver ontvangen en doorgegeven worden. Wat er in deze tijd aan boodschappen over de aarde verspreid wordt, blijft steeds een niet te bevatten zegen voor de mensen.

De oppositionele machten verzetten zich tegen elke lering van God. Deze machten willen vernietigen, wat God de Heer Zelf opbouwen wil en als er nu van deze zijde gevaar dreigt, zal de Heer u dit eerst van tevoren bekend maken om dit voornemen, dat dit werk en dus het zuivere woord van God Zelf betreft, te verhinderen. Poging na poging, die zich steeds tegen het woord van God richten, zullen mislukken.

Alle kennis van de goddelijke wijsheid richt niets uit tegen de dwaasheid van de mensen, die alleen met aardse krachten rekening houden en aan het geestelijke geen aandacht schenken. Er zal een scherpe grens getrokken worden, want al het geestelijke zal zich verenigen en zich afzonderen van de wereld van de denkers en betweters, die elke geestelijke kracht ontkennen. De mensen verlangen bewijzen van zo’n kracht en zouden zich net zo ongelovig opstellen ten opzichte van zo’n duidelijk bewijs. Alleen in de werking op verre afstand zouden ze nog een wonderlijk ingrijpen van een goddelijke macht erkennen, maar ook dan nog in beperkte mate. Want de wetenschap boekt in het algemeen meer successen en dit zal het geloof steeds meer terugdringen. Maar de mensen denken niet aan dit ene, dat ook deze successen de mensen min of meer door het geestelijke toegestuurd worden. Dat deze geestelijke kracht tot uiting gekomen is door al die mensen, die op het gebied van de wetenschap nieuwe ontdekkingen en uitvindingen deden.

Hoe eenvoudiger de mens is, des te dieper kan hij zich aan het geloof overgeven, maar de wereldwijzen, de verstandsmensen, zouden ook hun wereldwijsheid als een geschenk van de hoogste Godheid moeten erkennen. Als een geestelijke uiting van kracht, die menig mens meer, anderen minder toekomt. Alle geest uit God spoort de mensen aan. Hoe intensiever deze goddelijke geest bij de mensen binnenstroomt, des te actiever zal ook het scheppen van de mens zijn. Dat dus de geest en de goddelijke kracht de reden is van elke aardse uitvinding. Maar dat dit alles een dode onderneming is, alleen tot nut van de wereld en haar aanhangers, zolang het niet als zuiver goddelijk product herkend wordt, maar de mens aanspraak maakt op de waardering voor zijn prestatie.

Elk mens voert alleen maar uit, wat hem als opdracht gegeven wordt en deze opdrachtgever is telkens de eeuwige Godheid, Die aan het hoofd staat van alles wat geschapen wordt en elke mens is steeds alleen maar uitvoerder van de wil van God in alles wat ontstaat.

Maar de mens gebruikt uit eigen wil de scheppingskracht en scheppingsmacht, die hem door God toegestuurd worden, om werken te laten ontstaan, die voor het algemeen belang van de mensheid niet nuttig zijn. Dat is tegen Gods ordening en kan nooit goedgekeurd worden. Wanneer alles, wat door mensenhand ontstaat en waarvoor God Zijn kracht schenkt, steeds alleen maar met een goede bedoeling zou willen overeenstemmen, dan zou zo’n werk waarlijk voor lange tijd door God gezegend zijn en zou enkel het goede uit zo’n werk voortkomen en duurzaam zijn. De uitvindingen, die weer alleen maar vernietiging tot doel hebben, kunnen op geen enkele manier door God gezegend worden, ofschoon de goddelijke kracht ook de mens tot leven gewekt heeft en aardse zaken liet voortbrengen.

Die kracht wordt elk mens zonder onderscheid toegestuurd, maar de eigen wil gebruikt deze kracht ten goede of ten kwade, want boze machten proberen eveneens hun invloed uit te oefenen en de mens accepteert zo’n invloed, gebruikmakend van de goddelijke kracht, maar zich aan het boze onderwerpend.

Verder willen de mensen in hun arrogantie alle successen aan zichzelf toeschrijven. Het diepe ernstige nadenken zou hen moeten leren, dat ze toch niet zichzelf geschapen hebben, dat hun intelligentie toch eveneens een geschenk van een hogere macht is, dat eenieder zich niet willekeurig eigen kan maken. Zo rust God iedereen verschillend uit en geeft eenieder de gaven, die hem in staat stellen om voor zijn opwaartse ontwikkeling te leven.

Het geestelijke streven brengt hem geen zichtbaar voordeel en daarom is de dringende noodzaak voor hem twijfelachtig. Hij buit zichzelf uitputtend uit en de hem verleende gaven, die hem gegeven zijn met de geestelijke ontwikkeling als doel, hebben juist het tegendeel bewerkstelligd, namelijk het eigen ik nog hoger te zetten, in plaats van de goddelijke Schepper eer en dank te bewijzen, Die hem in Zijn liefde als klein wezen zo rijkelijk bedacht heeft.

De onvermoeibare geestelijke arbeid levert de mens het hoogste loon op in de eeuwigheid. Maar de aardse werkzaamheid kan nog zo waardevol zijn voor het aardse bestaan en ook talloze mensen van voordeel zijn, het zal voor de eeuwigheid niemand noemenswaardig voordeel opleveren, want het belangrijkste werk op aarde is nietig in het aangezicht van de dood. De ziel kan niets van wat zij op aarde gecreëerd heeft, meenemen naar de andere kant, tenzij de enorme liefde voor de medemensen de scheppingsdrang gestimuleerd heeft en de werken enkel puur uit barmhartigheid en naastenliefde zijn ontstaan. Dan waardeert God niet het werk, maar de liefdesgraad van de scheppende mens.

Zo kan de wijsheid van het verstand wel tot grote zegen worden, zowel voor de medemensen als voor de mens zelf, maar alleen daar, waar deze als gave Gods wordt erkend en in diepste deemoed en dankbaarheid wordt ontvangen. Want daar wordt de kinderlijke verhouding tot de hemelse Vader niet verstoord, maar in alle innigheid tot stand gebracht. En zodoende kan de kennis van de mens zich zegenrijk ontplooien en de grootste omvang aannemen, want de Vader zal deze gave steeds doen toenemen, waar ze het juiste gebruik aantreft.

Het licht zal dus steeds helderder en duidelijker schijnen, waar goddelijke kracht aan de oppervlakte komt. En deze kracht zal tot uiting komen, waar de wijsheid, die uit God afkomstig is, herkend wordt. Zulke mensen kunnen volledig doordrongen worden van Gods Geest en hun denken zal nooit aards bezit betreffen, maar alleen het onderzoeken van de goddelijke wijsheid.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Openbaring van de leer van Jezus Christus en het lijden aan het kruis – De stem van God – Toorn

B.D. 0596 from 26. september 1938, taken from Book No. 13

Binnenkort klinkt het woord van de Heer. Alles wat leeft, zal het horen. Binnenkort zal de Heer u, die ervoor bestemd bent om Zijn wil aan de mensen bekend te maken, ook een blik laten werpen in het bovenaardse rijk. En er zullen zaken aan u geopenbaard worden, die u verbaasd doet staan en u de grootte en almacht van God laten herkennen. Behoudt steeds de wil om God te dienen, dan zal Hij u in alle heerlijkheid binnenleiden, opdat u dit de mensen op aarde bekendmaakt en daardoor veel leed van hen af zal wenden.

De Heer van de hemel en de aarde zal niets onbeproefd laten, wat een ophelderende uitwerking zou kunnen hebben voor de mensheid. Steeds laat de Heer Zijn liefde en geduld opnieuw aan de mensen toekomen om hen te redden voor het eeuwige rijk. Jullie staan zo ver van het juiste geloof af, dat er werkelijk grote dingen voor nodig zijn om jullie te wekken. Jullie moeten je denken volledig veranderen om het werkzaam zijn en het heersen van God te naderen. Want Zijn goedheid en mildheid zal jullie, die zich afwenden van de eeuwige Godheid, van Jezus Christus, Gods eniggeboren Zoon, niet bereiken.

Laat alle moderne scheppingen achter en neem alleen de Heer op in jullie harten en jullie komen goed beschermd door de ergste tijden heen. Er zal jullie niets ontbreken en geen gevaar van buiten kan jullie schaden, als jullie alleen maar de blik vol vertrouwen naar Hem opheffen, Die voor jullie geleden heeft aan het kruis. Wat was Zijn dood anders dan een werk van onbeschrijflijke liefde voor jullie?

En deze liefde geldt jullie heden nog steeds in dezelfde mate. Opnieuw zou de Heiland alle leed op Zich nemen om de mensheid te verlossen, maar ze wendt zich zo hardnekkig af van Degene, Die jullie als Enige het heil brengt. Ze kent God alleen nog maar als de scheppende macht in de natuur. Haar denken is zo verblind, dat ze waant zelfstandig scheppend bezig te zijn, zodat ze geen Wezen erkent, Dat in zekere zin alle touwtjes van de mensen in Zijn handen houdt.

De mensheid wordt nog een proeftijd verleend, waarin ze nog aandacht zou kunnen schenken aan dit vraagstuk en zich nog te juister tijd kan veranderen. Maar wat een verdriet, wanneer de Heer Zijn stem laat klinken en iedereen, die zijn oor voor deze stem afsluit, hard aangepakt wordt. De Heer zal Zich aan hen laten zien in Zijn toorn en alles rondom hen zal in grote nood vergaan, wanneer de Heer Zijn arm uit zal strekken over degenen, die Hem verloochenen.

Dan zal Zijn woord vervuld worden, dat er gehuil en tandengeknars zal zijn bij degenen die zich in lagere sferen bevinden.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

De groten der aarde – Zekerheid voor het leven – Strijd om de ziel – Gebed

B.D. 0597 from 26. september 1938, taken from Book No. 13

En de groten der aarde zullen erkennen dat ze klein en machteloos zijn en vanuit zichzelf tot niets in staat zijn tot iets wat hun toestand zou kunnen verbeteren. En als ze zich niet bezinnen op hun oorsprong uit God, zullen ze ook geen uitweg vinden uit hun nood. Alleen degene, die zich hiervan bewust is, heeft de middelen in de hand, want deze zal zich steeds vol vertrouwen wenden naar Degene, Die hem geschapen heeft en toont Hem zijn noodsituatie en ook daar vindt hij de hulp, die hij hoopt te vinden. Maar de anderen dwalen rusteloos door nood en gevaar en vinden geen uitweg, want ze sluiten hier in valse trots hun ogen voor.

De toestand van degenen, aan wie de wereld tot nog toe veel geboden heeft, zal bijzonder smartelijk zijn. Hun enige zorg is een passende zekerheid voor hun verdere leven te vinden en ze denken er niet aan, dat dit leven de volgende dag ten einde kan zijn. Ze denken er niet aan dat het veel waardevoller is voor de vrede van de ziel te zorgen dan voor de zekerheid van het lichaam. Want in het eerste geval kunnen ze dagelijks het leven verlaten met de garantie het tegen een beter hiernamaals in te ruilen. Maar de zekerheid van het aardse leven garandeert nooit zo’n zelfde leven in het hiernamaals. En zo zal zo’n ziel steeds armoedig van de aarde scheiden en daarboven een lege plaats aantreffen, waar ze maar verblijf nemen wil.

Het is in de strijd om het aardse bestaan steeds geboden om eerst aan de ziel te denken en de strijd in de eerste plaats voor de ziel te voeren. Dan hoeft het lichaam nooit te vrezen om op aarde benadeeld te worden, want dan is alle lijden voor zo’n mensenkind overbodig, dat zonder dit lijden al de weg naar de Vader gevonden en de ontwikkeling van de ziel als belangrijk ingezien heeft.

Daarom zal aardse kennis, aardse macht en aanzien geen enkel voordeel voor de ziel opleveren, maar elk mensenkind, zowel hoog als laag, arm of rijk, moet zich ijverig inspannen voor zijn ziel. Niemand kan gemakkelijk of zorgeloos het binnengaan in de eeuwige gelukzaligheid verwerven. Iedereen staat hetzelfde werk te wachten, die enkel de vrije wil overwinnen en volbrengen kan. En alleen het vurige gebed kan elk mens helpen bij de vervulling van zijn aardse opdracht. Degene, die zich te verheven voelt om God om hulp te vragen, zal op aarde wel groot, maar zal in de eeuwigheid een van de laatsten zijn.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Antwoord op katholiek geestelijken – Gedicht

B.D. 0598 from 28. september 1938, taken from Book No. 13

Zoals het je opgedragen wordt, zo moet jij je weg over de aarde gaan. Jij verkeert wel vaak in menig gevaar, maar dit wordt door boven toegelaten met als doel de versterking van de wil. En overdenk in jouw hart al jouw zorgen voor God alleen en geef je aan Zijn bescherming over, dan bewijzen al deze gevaren dat ze klein zijn en ze zullen zegenrijk door jou overwonnen worden.

En leen nu jouw oor aan de goddelijke stem en hoor: Dezelfde weg wordt aan al degenen gewezen, die momenteel vooringenomen zijn en afwijzend ten opzichte van deze stem staan en weet daarom dat de wil van de Heer jou leidde en jij enkel Zijn opdracht uitvoerde, die ook licht brengen moest naar degenen, die de wil hebben steeds het juiste te doen en te leren.

En hoe vaak zal daarom Gods Geest nog naar de mensen afdalen? Er zal naar de waarheid worden verlangd en gezocht en een innerlijke zielenstrijd zal de mensen op allerlei manieren niet bespaard blijven en dat is het, wat de eeuwige Godheid op het oog heeft. Dat de mens zijn gedachten naar God verheft en Hem om het licht van de waarheid vraagt.

Als jullie steeds alleen maar elkaar onderwijzen in de leer, die jullie van jullie voorvaderen hebben overgenomen en er niet aan denken dat alleen de Heer jullie de zuivere waarheid waarborgt, dan blijven jullie dwalen. Want de Heer heeft alle macht in Zijn woord gelegd, dat van Hem uitgegaan is, maar Hij verleent onder Zijn naam niet dezelfde macht aan de leer, die achteraf veranderd werd.

Hoe veelvuldig openbaart de Heer Zichzelf en Zijn wil en hoe weinig worden deze openbaringen aangenomen. De wil van de mensen verzet zich tegen Zijn leer en de roep uit de hoogte sterft weg zonder gehoord te worden. En de weinigen die Hem volgen, vinden geen geloof bij de mensen.

En dus zal de Godheid Zich nu nog zichtbaarder moeten uiten en de bereidwilligheid van de Zijnen zal Hem met volledige wil ondersteunen. Het zal dus geenszins een daad van het volledig afstand doen van de wil zijn, maar een uit eigen beweging volledig onderwerpen aan de goddelijke wil.

Elke ervaring van het individu zou voor hem een aanwijzing moeten zijn voor het onophoudelijke heersen en werkzaam zijn van de Godheid. Dus moet God ook daar Zijn kracht en genade uitdelen, waar zuiver geestelijke en goddelijke vraagstukken opgehelderd moeten worden. En hier moet eenieder aan denken en voor zichzelf ten volle een beroep doen op de goddelijke genade, wat allemaal door een vurig gebed gebeurt.

Aangezien de Heer u het gebed gegeven heeft, kunt u ook zonder zorgen zijn. Hij houdt zich aan wat Hij belooft. En Hij belooft kracht aan degenen die Hem daarom vragen. Zoek, dan zult u vinden. Klop, dan wordt er voor u opengedaan.

Waar zou de Godheid zijn, Die een kind vergeefs liet roepen om hulp? Deze God bestaat alleen maar in de gedachten van degenen, die Hem niet goed herkend hebben. Maar de Vader Die het kind roept, buigt Zich altijd liefdevol naar hem toe en laat zijn gebed niet onverhoord. En als u het niet vertrouwt, kunt u niet geholpen worden. In het geloof in Hem ligt de kracht en de vervulling van het gebed.

Heb God voor ogen in het hart. Deze woorden omvatten alles. Kijk kritisch naar Zijn schepping en u zult Hem gelovig opnemen in uw hart. En als u Hem met het hart kunt grijpen, dan grijpt Hij u ook met alle macht en laat u niet meer los. En dan begrijpt u alles, wat de wereld niet begrijpen kan. Zijn goedheid, Zijn lankmoedigheid, Zijn barmhartigheid. U herkent uw zwakte en wordt daar sterk in. U bent van nu af aan geborgen aan het Vaderhart. Hij beschermt u, opdat u niet struikelt en Hij blijft voortaan in u met Zijn genade.

En daarom hoeft u niet te vrezen, want u bent ongelooflijk sterk in de geest van de Heer. Hij bedient Zich van uw mond als u Hem bereidwillig uw hart geeft en degene, die Hem met zijn gehele ziel dient, is als zodanig Zijn werktuig hier op aarde. Hij leidt uw schreden volgens Zijn wil, Hij laat u spreken volgens Zijn wil en geeft u ook Zijn macht om Zijn woord te bekrachtigen. En dat is Zijn liefde die eeuwig tot uiting komt. Die naar u verlangt en tot in alle eeuwigheid nooit op zal houden.

Als je hart helemaal stil naar Mij is toegekeerd, Dan voert mijn wil je in ‘t beloofde land, Voor je dagen op aarde zal er licht voor je zijn, Zodat het je niet aan kracht ontbreekt om Mij te volgen,

Ik begeleid je op de weg naar het eeuwige leven, En help je zodat eeuwig doorgaat je streven, Alleen de verheerlijking van Jezus als Gods Zoon, Die alle engelen dienen voor Zijn troon, Dat je nu en in eeuwigheid Alleen Hem te dienen bent bereid, Die je alle heerlijkheid eens onthult, Die al je verlangen dan vervult, Zodat je mag aanschouwen Zijn aangezicht, Zodat je dan bij Mij bent in het licht.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Depressies – Traagheid van de geest en het lichaam

B.D. 0599 from 30. september 1938, taken from Book No. 13

Let op elke depressie die je overvalt en zie hierin steeds het middel, dat de Heer gebruikt om de ziel volgzaam te maken aan Zijn wil. Kijk, jullie mensen zouden je zonder enige schroom aan een zekere traagheid van de geest overgeven, als jullie niet ook aan stemmingen onderworpen zouden zijn, die zich zo uiten dat jullie denken mede aangetast wordt.

Een depressie die men probeert te doorgronden en daardoor op te heffen, heeft steeds louter een voordelige uitwerking op de geest, want het is de opdracht van de mens om onophoudelijk werkzaam te zijn, opdat de daadkracht niet minder wordt en dit betreft zowel het lichaam alsook de geest van de mens. Als de toestand ingetreden is, waarin de daadkracht minder is, dan valt een afnemen van de geestelijke, alsook de lichamelijke werkzaamheid te vrezen en dit zou steeds een achteruitgang betekenen, wat de goddelijke wijsheid probeert te verhinderen, zolang het mensenkind alle suggesties en alle preventie bereidwillig volgt. Want het gevaar van zo’n achteruitgang is te groot om eraan voorbij te gaan. Integendeel, het moet met alle middelen bestreden worden, wat dus wijselijk gebeurt, doordat de mens aan zulke depressies blootgesteld wordt, die weer aanleiding geven tot nadenken en stimulerend inwerken op het lichaam en de geest.

En degene, die nu steeds zulke slagen als een doen herleven van geest en lichaam opvat en op deze manier beschouwt, zal hier een groot voordeel uit trekken. Hij zal opletten van welke zijde het gevaar hem bedreigt en zich nog voordat de toestand van passiviteit hem overvallen heeft, te weer stellen.

Zo beschermt de Heer de Zijnen tegen vermoeidheid en verenigt Hij in zekere zin het opvoedkundige doel, de levendige werkzaamheid, door een peinzende zelfbezinning, hoe klein en ontoereikend het aardse wezen op zich is. En daarom komt de mens weer tot innerlijke deemoed, wanneer hij in het gevaar verkeert deze te verliezen.

De goddelijke wijsheid moet heel vaak ingrijpen, als het werk aan de ziel gelijkmatig verder moet gaan. Jullie mensen zijn zo zwak en zonder doorzettingsvermogen. Als het alleen aan jullie overgelaten zou worden en de goddelijke genade jullie niet zou ondersteunen, zou elke vooruitgang moeilijk zijn.

Niets in de wereld is duurzaam. Een eeuwig wisselen en veranderen houdt alles in een ononderbroken werkzaamheid. Daarom moet de geest ook voortdurend gestimuleerd worden en hier zorgt God op een veelvoudige, steeds andere manier voor. Maar steeds het welzijn van de kinderen op aarde voor ogen houdend en naargelang de behoefte aan deze kinderen denkend. Vaak op een smartelijke, maar ook op een verheffende manier. Maar steeds is doorslaggevend, welke uitwerking de gebeurtenissen of gevoelens op de geest van de mens hebben.

Zelden lukt het de mens om alle hindernissen, waar het leven hem voor plaatst, even gemakkelijk te overwinnen. Zo menig maal wordt hij door zijn kracht verlaten en dan moet er een zichtbare hulp van boven komen, die echter vaak ook zo’n uitwerking heeft, dat ze niet verheugd begroet wordt. Juist bij neerslachtige gevoelens, die het mensenkind dusdanig bezwaren, dat die probeert deze de baas te worden en zichzelf zo uit het hem bedreigende gevaar van vermoeidheid bevrijdt. Het probeert met verdubbelde kracht de wil van God te vervullen. Het probeert weer in de staat van innerlijke vrede te komen en kan dit alleen maar door een grotere werkzaamheid. Zodoende draagt ook deze depressie, hoe belastend deze ook voor het mensenkind lijkt, een zekere zegen in zich, als men dit maar goed beseft.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Geloof

B.D. 0600 from 1. oktober 1938, taken from Book No. 13

Kijk, Mijn kind, jij moet Mij het volledige vertrouwen schenken, als Ik aan jou het wonder moet voltrekken en jou tot onderwijzer van Mijn woord moet vormen, want de kracht van Mijn woord kan jou alleen maar dan vullen, wanneer jij het in het diepste geloof aanneemt.

Kijk, wat er zich aan jou openbaart, is steeds alleen maar Mijn geest. Maar hoe kan Ik intrek nemen in een hart, voordat het zich in het diepste geloof voor Mij opent? Mijn geest moet toch volledig levensecht door jou ervaren worden. Elk woordje moet jou Mijn liefde bekendmaken. Alleen dan zal het wezen van de Godheid zich aan jou openbaren en alleen dan werkt de kracht van God in jou. Al het ontwaken van de geestelijke kracht in jou is enkel een uiting van Gods geest. Waar de mens zich niet geheel en al aan het geloof over kan geven, zal er net zo lang een stilstand optreden, tot het geloof sterker geworden is. Nu is jouw wil buitengewoon sterk en helpt steeds daar, waar het geloof zwak wordt. Maar wanneer jij Mijn woord als onwrikbare waarheid opneemt, zul jij boven jezelf uitgroeien en een gezegende volgeling van Mijn naam zijn.

Kijk, Mijn kind, sla om te beginnen acht op het gedrag van een ongelovig mens. Heeft hij niet alle reden om wanhopig vertwijfeld te zijn over het leven, als hij niets leert over de verbinding met het hiernamaals? En hoe gebrekkig is zijn vertrouwen op hulp? Hoe leeg is zijn leven, wanneer het geloof hem niet staande houdt?

Maar een waar kind van God neemt alles berustend uit de hand van de Vader in ontvangst. Het gelooft en vertrouwt en is dus nooit zonder hulp. En zo is geloof en vertrouwen het eerste, wat door de mens verworven moet worden. Pas dan kan hij daar alle geestelijke kennis op bouwen.

Dat Mijn wil jullie leidt, valt eveneens alleen maar vanuit het geloof te begrijpen. Hoe zouden jullie dit anders kunnen bewijzen? Jullie moeten door het geloof op Mijn liefde en Mijn zorg voor jullie gewezen worden. Jullie hebben daar geen bewijzen voor, alleen maar een vast geloof. Het geloof is het eerste en het laatste, het begin en het einde. Want zonder geloof herkennen jullie je oorsprong niet en leven jullie ook niet voor de eeuwigheid. Maar jullie zien het leven slechts in zijn reële hoedanigheid, die jullie gedurende jullie aardse bestaan alleen maar hoogst ontevreden maakt. Maar door het geloof wordt ook het diepste verdriet verminderd, het grootste leed verzacht en hopeloosheid in vertrouwen veranderd.

Daarom zullen jullie Mij pas ook dan in alle innigheid leren liefhebben, wanneer jullie van ganser harte geloven. Wat is het geloof anders dan de erkenning van Mij zelf? Als jullie geloven dat Ik besta, hebben jullie het volste inzicht. En dan zal al het andere gemakkelijk voor jullie zijn. Jullie zullen Mij het ontzag en de eer betuigen, doordat jullie Mijn wil proberen te vervullen en Mijn geboden onderhouden. Jullie zullen Mij liefde schenken en het zal jullie vurigste wens zijn om met Mij verenigd te worden.

Maar dit alles bereiken jullie enkel door Mijn woord. Neem Mijn woord aan. Laat niets anders dan Mijn woord in jullie werkzaam zijn. Dan moeten jullie geloven en dus ook liefhebben en dan zullen jullie voor eeuwig Mijn kinderen zijn. Want als een mensenkind in Mij de Vader ziet, is zijn geloof niet gemakkelijk aan het wankelen te brengen. Elk woord dat hem toegestuurd wordt, neemt hij zonder twijfel aan, want de Vader bedenkt Zijn kind overeenkomstig de waarheid. Hij zal het niet op de verkeerde weg leiden of verkeerde wegen laten gaan.

Laat daarom, Mijn kind, op jouw wil de daad volgen. Verdiep je in Mijn woord en geloof, dat Ik elk van Mijn kinderen bescherm tegen alle gevaren voor het lichaam en de ziel, wanneer dit kind van verlangen naar zijn Vader vervuld is. En let steeds op de innerlijke stem, die liefelijk klinkt voor degenen, die Mij liefhebben, omdat Mijn liefde hun openbaart, hoe ze tot Mij komen en tot in alle eeuwigheid de Mijnen blijven.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Woorden van de Vader – De leer van God – Kinderen van God

B.D. 0601 from 2. oktober 1938, taken from Book No. 13

Zo zien jullie, Mijn kinderen, alles op aarde in een voor jullie weinig overtuigende leer samengevat en het is niet in staat, haar jullie eigen te laten worden, want in het aanhoren van deze leer alleen kan jullie nooit de wijsheid gegeven worden, maar eerst moeten jullie proberen vrij van alle aardse gedachten te worden, die heel ver van Mijn leer af staan en die hier nooit mee in overeenstemming te brengen zijn.

Alles wat van God komt, veronderstelt ook een goddelijke instelling. Maar wat van de wereld komt, zal steeds alleen maar werelds denken veronderstellen en zo zijn alle goddelijke gaven zonder diepe inwerking op het menselijke hart, zolang deze niet met geestelijk streven opgenomen worden.

Naarmate zijn gedachten zich met meer inzicht richten op de zuivere leer van God, des te eerder is de mens ook in staat volgens deze leer te leven. En zodra op Mijn woord ook de daad volgt, is het werkelijk levend geworden en van zo’n kracht, dat jullie het ook als het zuivere woord van God herkennen, zodat jullie je nu nooit meer tegen deze leer kunnen verzetten en haar zonder voorbehoud in jullie harten opnemen, Mij nu met alle liefde dienen en zo tot Mijn eindeloze vreugde geestelijk wedergeboren worden. Want wie de weg naar Mij gevonden heeft, wordt met vreugde door Mij opgenomen en zijn deel is licht van het eeuwige licht.

Als kinderen van God blijven jullie voor eeuwig in Mijn nabijheid en werken jullie steeds volgens Mijn wil met Mij en door Mij. En dus garandeer Ik jullie het volledige binnengaan in Mijn heerlijkheid als jullie Mijn leer maar aannemen en jullie je hier nooit van afkeren, wat jullie van buitenaf ook maar bedreigen mag.

Jullie lieve kleintjes denken niet aan het grote gevaar, waarin jullie verkeren als jullie je van Mij afzonderen. Mijn liefde zal jullie telkens weer zoeken en jullie wijzen op de enige weg van het geloof in Mij, jullie Heer en Heiland. Oh, luister naar Mijn stem. Laat je niet betoveren door de wereld die jullie alleen maar van jullie tijd berooft die aan het werk aan jullie ziel gewijd moet zijn. De hand van God leidt jullie allen en steeds weer daarheen, waar jullie Mijn stem horen.

Geef toe aan de drang van jullie hart en blijf daar waar Ik jullie roep, want Ik zal jullie hart beroeren zodat jullie mijn nabijheid voelen. En wanneer er een zwakke gedachte in jullie opwelt dat jullie onder mijn bescherming staan, wanneer jullie voelen dat je hart zich naar Mij zou willen toe neigen, weet dan dat Ik tot jullie spreek en jullie mijn liefde aanbied. Weet dat de Vader nu naar jullie verlangt en jullie als Zijn kinderen wil opnemen in Zijn rijk.

En wendt jullie af van al het aardse verlangen. Laat jullie volledige denken en streven alleen gericht zijn op de terugkeer in het vaderhuis. Richt jullie gebed tot Mij en Ik wil jullie verkwikken met Mijn woord en jullie laven met Mijn genade. Ik wil jullie Mijn gehele liefde geven en jullie naar Mij toe trekken en jullie gehele aardse leven zal gemakkelijk zijn, als jullie het er alleen maar voor gebruiken om Mijn wil te vervullen, Mijn geboden te onderhouden en dichter bij Mij te komen. Mijn liefde zal jullie met alle kracht grijpen en in deze liefde zullen jullie al op aarde en eens in de eeuwigheid zalig zijn.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Aardse maatregelen – Voorbeschikking van God - Nood en onheil

B.D. 0602 from 2. oktober 1938, taken from Book No. 13

Alles volgt volgens Gods wijsheid de weg naar zijn bestemming. En als de wereld gelooft eigenmachtig te kunnen handelen, dan zal ze dit weliswaar in zoverre doen, als de vrije wil daartoe gemachtigd is, maar voor de individuen zal dit handelen steeds een uitwerking hebben volgens Gods wil. Er kunnen dus steeds opnieuw maatregelen getroffen worden. Deze zullen steeds alleen dan de mens treffen, wanneer dit door God toegelaten wordt en dus hoeft degene, die zich innig met de Vader verbindt, nooit te vrezen, want Zijn bescherming zal het mensenkind behoeden voor elk kwaad.

Alleen die mensen, die tegen de goddelijke Heer in opstand komen, vallen aan de aardse voorschriften ten offer. Want zij moeten door de druk en hardheid van menselijke zijde om hulp hiertegen vragen en daarom zijn deze druk en hardheid ook toegelaten, ofschoon ze in zichzelf niet de goedkeuring van de goddelijke Heer hebben.

Hoe meer nu het gewoel van de wereld zich richt op aardse interesses, des te oppervlakkiger zal het denken van de mensen zijn en des te minder zal God zijn wil tegenover het aardse gewoel zetten, dat door dwang en hardheid de mensheid in nood en ellende stort. Zolang de geest van de liefde niet op aarde heerst, zal er ook geen verbetering te behalen zijn en rampspoed en nood zullen de enige middelen zijn, die de mensen gezond verstand brengen en naar het geloof in een ware God van liefde leiden.

De mensen proberen op alle denkbare manieren in het bezit van goederen te komen, omdat ze deze goederen als het hoogste doel van hun streven op aarde beschouwen. En des te meer brengen ze de ziel in het gevaar helemaal verloren te gaan.

Bij alle nood van de ziel is slechts één middel te gebruiken, namelijk door grote lichamelijke nood in de staat van volledige hulpeloosheid te komen, opdat voor de mens dan in de donkerste nacht een schijnsel van helder licht straalt, hij deze volgt en bij een goede wil helemaal verlicht kan worden. En dus kan de Godheid jullie niet geheel voor lichamelijke nood en onheil behoeden, zolang jullie je niet bezinnen over jezelf, over jullie aardse opdracht en over jullie verhouding tot de hemelse Vader.

Denk in tijden van nood aan deze woorden en roep naar de Vader. In Zijn barmhartigheid zal Hij altijd de roep uit de diepte horen en jullie uit alle onheil redden, als jullie niet alleen maar om jullie lichamelijke, maar in de eerste plaats om het welzijn van jullie ziel bezorgd zijn. Want alleen daarom laat de Vader al het leed over jullie losbreken. Maar Hij zal het ook van jullie wegnemen, wanneer de ziel het beseft heeft en het aardse leven voor de mens niet meer van waarde is, maar hij daarentegen vreest voor zijn zielenheil. Dan zal de Vader ingrijpen en jullie zonder schade uit alle nood tevoorschijn laten komen en jullie zullen het lijden zegenen, dat jullie redding van de eeuwige dood tot stand gebracht heeft en het loven en danken van God zal geen einde kennen.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Oorzaak en werking van de geestelijk ervaring

B.D. 0603 from 3. oktober 1938, taken from Book No. 13

Al het geestelijk ervaren is tegelijkertijd oorzaak en uitwerking. De oplettende mens kan altijd zien, dat er aan het geestelijk ervaren één of andere gebeurtenis vooraf moet gaan, als gevolg waarvan zijn gedachtenrichting juist dan de opwaartse weg genomen heeft. Uit het denken kwam dan een geestelijk verzinken in vragen voort, die de eeuwige Godheid betreffen. Zulke vragen hadden de mensen nodig om te geloven in een kracht, die om zo te zeggen in elk mens tot uiting komt.

Het geloof doet de goddelijke vonken van liefde in het menselijke hart ontbranden en door die liefde werd de geest weer opgewekt. Het is maar voor weinigen duidelijk hoe zegenrijk de weg nu is, die een mensenkind met een beginnend inzicht bewandelt. Het is voor het mensenkind van onnoemelijk voordeel om de brug, die tot in het eeuwige rijk rijkt, betreden te hebben, want dit mensenkind blijft immers het onuitsprekelijke worstelen in het hiernamaals bespaart en het kan bij zijn binnenkomst in het hiernamaals ook spoedig naar lichtregio’s overgaan en alle leed op aarde achterlaten.

Maar nu dringt zich aan de mensen de vraag op, welk lot degenen beschoren is, die zich altijd bereidwillig van de materie scheidden, die van de wereld en haar vreugden niets eisten, maar ook net zo onverschillig ten opzichte van de geestelijke wereld stonden. Deze waren zowel geestelijk alsook lichamelijk traag en vonden in de staat van volledige traagheid hun voldoening. Hun lichaam werd wel nauwelijks gebonden door aardse verlangens, maar ook hun geestelijk welzijn lag hen niet bijzonder na aan het hart. Maar ze waren tevreden met het gebrekkige leven op deze aarde. Zulke mensen moeten ook buitengewoon sterke innerlijke ervaringen krijgen, die hen uit deze lethargie van het lichaam en de ziel wakker schudden, opdat de eigenlijke werkzaamheid begint en ze zich nu pas vol ijver aan hun opdracht overgeven.

Als de geest zich nu eerst eenmaal aan hem geopenbaard heeft, neemt de mens ook oplettend alles wat volgt tot zich. Hij observeert nu aandachtig alle gebeurtenissen rondom zich, begint na te denken en behaalt nu uit elke ervaring voordeel voor de ziel. En juist dan begint de staat, waar het geestelijk beleven in ijverige werkzaamheid aan zichzelf, aan zijn ziel, tot uitwerking komt en dan zal de mens in elke levenssituatie geen eenzijdig oordeel vellen, maar hij zal steeds hieraan indachtig zijn, dat alle draden van God uitgaan, dat dus niets door God gezonden of toegelaten wordt, wat niet de geestelijke rijpheid dient. Dus elke aardse gebeurtenis moet ook tegelijkertijd de geest aan het werk zetten om hierdoor uiteindelijk alle wijsheid binnengeleid te worden en de opdracht op aarde al volkomen te kunnen vervullen.

Want wat de mens al op aarde bereikt, is buitengewoon bevorderlijk voor de ziel en zal bij het verlaten van het aardse omhulsel als uiterst weldadig ervaren worden, als de ziel zonder enige hindernis binnen mag gaan in het eeuwige rijk, het rijk van de vrede.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Intelligenties

B.D. 0604 from 5. oktober 1938, taken from Book No. 13

Er zwermen onophoudelijk geestelijk indrukwekkende stoffelijke intelligenties, die een buitengewoon snel bevattingsvermogen bezitten en elke geestelijke stroming waarnemen en die deze op de beste manier ten volle benutten. In deze intelligenties is eveneens een kracht aanwezig, die in de nieuwe vorming van wezens tot uitdrukking komt. Het is zoals een geheime missie, die al deze wezens aangrijpt, zodat ze aan de vorming van wezens moeten meewerken om zogenaamde verbindingen tot stand te brengen tussen geestelijke kracht en stoffelijke belichaming.

Al deze intelligenties hebben dit ene gemeen, dat ze zich zonder tegenstand bij iedere vorm aansluiten om deze vorm langzamerhand volledig te doordringen en zo tot geestelijk opgewekte lichamen te vormen, van wie het de bedoeling en het doel is om voortdurend uit zichzelf de kleinste levende wezens voort te brengen en zo dus het heelal met talloze schepselen te bevolken.

Als de mensen nu aan dit gebeuren twijfelen, dan zal voor hen welke verdere verklaring dan ook onaannemelijk lijken, want uiteindelijk is niets in het heelal zo eenvoudig in zijn ontstaan, dat de mens dit met zijn bevattingsvermogen zou kunnen begrijpen en de schepping heeft immers zo velerlei onverklaarbare verschijnselen te laten zien, dat de mens als zodanig te gering is om een waarheidsgetrouw helder beeld te krijgen en alle moeite zou tevergeefs zijn, wanneer de geest in hem, hem niet zulke wonderen zou onthullen.

Wat blijft er nu voor de mens over, dan te geloven of de wapens neer te leggen? Als hij zich tegen het geloof verzet, dan blijft er alleen maar die ene oplossing mogelijk, namelijk de grenzen van de aardse kennis daar te trekken, waar zien en horen eindigen. Hij zal dan alleen ook geen enkele drijfveer hebben om zichzelf, dat wil zeggen zijn ziel, op een hoger doel voor te bereiden. Hij blijft met zijn gedachten op aarde en doorgrondt alleen maar het voor hem vatbare, maar hij blijft ver weg van een geestelijke opwekking.

En toch is de mens drager van ontelbare intelligenties en hij wordt door hen veel meer in beslag genomen dan het lijkt. Want ofschoon de mens ook weigert geestelijke kracht te erkennen, ofschoon hij ook met het volle bewustzijn een bovenaards werkzaam zijn ontkent, zal hij toch niet kunnen verhinderen, dat ook zijn eigen gedachten afdwalen in de oneindigheid, omdat juist deze zich in hem bevindende intelligenties hem daartoe aansporen, omdat het eigenlijke leven in hem de uitwerkingen van juist deze intelligenties zijn.

Op basis van dit feit vinden veel mensen pas voldoening, wanneer hun denken zich vergeestelijkt. Wat niets in het aardse leven tot stand brengt, de mensen innerlijke vrede te geven, kunnen deze wezens in hoge mate bewerkstelligen, zodra ze de mens ertoe kunnen brengen om zijn gedachten naar boven te richten. De kracht van deze intelligenties gaat soms zo ver, dat de omgeving van de mens eveneens van hen doordrongen raakt. In het bijzonder dan, wanneer elke weerstand in de mens gebroken is en hij bereidwillig aan de sterke drang toegeeft. Dan valt er voor eeuwig niet meer te vrezen voor een achteruitgang, want al het geestelijke streeft naar de geest van God. De ziel vindt de weg naar het eeuwige licht, naar de eeuwige Godheid, terug.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Liefdewerk tegenover vijanden

B.D. 0605 from 6. oktober 1938, taken from Book No. 13

Bekommer u erom ook goed te doen aan uw vijanden. En neem ter harte dat elk werk van liefde aan deze, al is het nog zo klein, driemaal is gezegend. Het helpt u de angel van de vijandschap te verwijderen. Het verschaft u zelf genade en het wekt weer wederliefde op bij diegene aan wie u goed doet. En u brengt daardoor een offer van zelfoverwinning. U hebt genoeg tijd en gelegenheid u voor te bereiden op zo'n daad van liefde voor de naaste, waar u zich ook maar in vijandschap met hem bevindt. In het begin valt het u wel moeilijk, maar langzamerhand zal de innerlijke stem uw voornemen gemakkelijker maken. Ze zal u goed toespreken en niet eerder zwijgen tot u het liefdewerk hebt verwezenlijkt. En het enige gevaar is dan alleen, dat u zich er niet van bewust wordt hoe onuitsprekelijk weldadig de uitwerking van zo'n liefdewerk is, wanneer de tegenstander het niet wil toegeven dat uw liefde hem goed doet. Dan bent u gemakkelijk ontmoedigd en geneigd van verdere werken van liefde af te zien en gelooft u niet hoe verkeerd deze mening is. De geestelijke zegen onderscheidt u niet zo duidelijk, maar voor de ziel is hij van onuitsprekelijke waarde en elke laksheid waaraan u zich schuldig maakt zal u eens bitter berouwen.

In de geestelijke wereld wordt er voortdurend op aangestuurd de mensen tot vredelievende wezens te vormen, vijandschap te overbruggen en haat en liefdeloosheid tegenover elkaar in liefde en goedheid te veranderen. Zo waardevol het werkzaam zijn voor elkaar is, zo onnoemelijk schadelijk is het wanneer de mensen in haat en vijandschap tegenover elkaar staan. Dit vernielt elke geestelijke omgang tussen de mensen. En zielen die zich van elkaar afkeren, steeds met het streven elkaar schade te berokkenen, verstrikken zich zo diep in de netten van Gods tegenstander, dat het zich eruit bevrijden hen steeds moeilijker valt en dit juist alleen door wederzijds toegevoegde werken van liefde mogelijk is. Een opwaarts streven met vijandschap in het hart is niet goed mogelijk, dit moet eerst worden uitgeroeid. De mens moet proberen alle haat en wrok uit het hart te verwijderen en dan in dezelfde mate een goede verhouding tot stand brengen. Dan zal u alle bijstand worden verleend en voor de tijd van uw aardse leven is de hulp van goede geestelijke krachten zeker, die u beschermen tegen hernieuwde vijandelijkheden en bijgevolg ook de ziel tegen tegenspoed in haar arbeid aan zichzelf. Neem daarom altijd dit gebod in acht, uw vijanden lief te hebben en hun goed te doen, dan zult u onmetelijk aan geestelijke schatten winnen voor de eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Functie van de ongebonden wezens – Leven opwekkende werkzaamheid

B.D. 0606 from 7. oktober 1938, taken from Book No. 13

Het verdere leven zal zich zo vormen, dat het jou niet aan de wil zal ontbreken om te doen, wat de opdracht van de Allerhoogste is. En dus zul je in ieder geval wel jouw wil laten spreken, maar in volledige overeenstemming met de wil van God. Geen enkele bedenking zal jou weerhouden van jouw geestelijke werkzaamheid. Je zal ook niet verontrust raken door twijfel, maar je zal je geheel en al aan de wil van God onderwerpen en zo ook de kracht vinden, die je nodig hebt voor al je handelen. Al het werkzaam zijn zal zich dan op die manier voltrekken, zoals het de bedoeling van de hemelse Vader is. Houd je daarom maar vol vertrouwen vast aan alle woorden, die je toegestuurd worden en blijf er volledig van verzekerd, dat de Heer je wijs leidt en je niet verkeerd zal laten gaan. Maar begin nu:

Waar er in de atmosfeer een voortdurend leven tot uiting komt, wordt dit leven onophoudelijk gesteund door krachten, die aan de wil van God onderworpen zijn. Dit zijn meestal ongevormde, dat wil zeggen ongebonden wezens, aan wie deze opdracht ten deel valt om tot leven wekkend werkzaam te zijn. De natuurlijke drift, die in de kleinste schepselen aanwezig is, is een functie van deze ongebonden wezens en zodoende treedt ook hier weer een geestelijke kracht aan het licht, die jullie mensen moeilijk begrijpelijk te maken valt.

Jullie weten slechts zoveel, dat alle schepselen een steeds gelijkblijvende bedrijvige werkzaamheid uitvoeren, maar allemaal van een verschillende aard. Jullie zien de bedrijvigheid van de kleinste levende wezens. Jullie moeten een regelmaat herkennen in de door de Schepper aan hen toegewezen werkzaamheid en jullie kunnen toch niet de directe aanleiding tot deze werkzaamheid verklaren.

Dit valt dan alleen maar te begrijpen, wanneer jullie de verklaring accepteren, dat voor de opwekking van de kleinste levensgeesten het directe inwerken van Gods geest de voorwaarde is. Dat alles, wat in deze wereld leeft, gegrepen wordt door de geest van God en de talloze kleinste wezens uit God hun opdracht in de hele schepping moeten vervullen. En elk van hen vervult ijverig deze opdracht.

Het begrip "leven" betekent steeds een verdere ontwikkeling, maar nooit een verstarren in hetzelfde. Wat leeft, moet zich voortdurend omvormen, zowel in zijn uiterlijke vorm, alsook in zijn geestelijke gesteldheid. Zo moet ook het kleinste schepsel haar ontwikkelingsgang hebben vanaf het moment van het ontstaan tot aan de beëindiging van het leven. Ze gaat de haar voorgeschreven ontwikkelingsgang en als ze de hoogste graad in deze belichaming bereikt heeft, dan is dat leven als zodanig beëindigd en een andere vorm wacht al op de rijpere geestelijke substantie om door haar tot leven gewekt te worden.

En talloze van zulke zielensubstanties zullen zich verenigen tot een groter levend wezen en steeds is de atmosfeer gevuld met zulke zielen, die de belichaming tegemoet zien. En daarom zal ook de jullie mensen omgevende atmosfeer zich in het volle leven bevinden, omdat steeds de leven gevende kracht in alles is, wat jullie omgeeft, in de lucht, in het water, in de regen, in de wind. Jullie nemen met elke ademtocht deze kracht in jullie op en worden hierdoor lichamelijk fris en gesterkt, omdat ze jullie van stoffen voorziet, die jullie nodig hebben om te leven.

Al het welbehagen, dat jullie ervaren als jullie je in vrijheid aan de goede werking van zulk binnenstromen van buiten overgeven, is een bewijs voor de leven opwekkende werkzaamheid van al deze wezens, die in gebonden toestand talloze levende wezens aanzetten tot de werkzaamheid, waarvan de Schepper wil dat ze die uitvoert. Maar ongebonden oefenen ze een gunstige invloed op alle grote en kleine levende wezens door hen de toevoer van alle voor het leven belangrijke elementen te verzekeren, die ze voor hun bestaan nodig hebben.

Er is niet één zo’n wezen zonder werkzaamheid. De almacht van God zet ze allen aan om de wil van God uit te voeren en deze wil bestaat in het ononderbroken tot leven wekken van alle scheppingswerken. De Heer, Die elk wezen het leven gaf, zorgt er onophoudelijk voor, dat deze ook behouden blijft, ofschoon ook in een steeds andere vorm en deze ononderbroken werkzaamheid is tegelijkertijd ook een voortdurend opstijgen. Degene, die dit goed beseft, zal zichzelf dan op dezelfde manier bekijken en zijn aandacht zal gericht zijn op het wonder van het leven, dat zich in elk individu openbaart. En hij zal eer en lof zingen voor zijn Schepper, Die hij nu pas in alle grootheid herkent.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Medewerkers van de Heer – Voorwaarde – Uitverkoren mensen

B.D. 0607 from 8. oktober 1938, taken from Book No. 13

Aan degene, die naar der waarheid dorst, geeft de Heer woorden van het eeuwige leven. Een zuiver hart en een gemoed, dat blij is te ontvangen, zijn voorwaarden om dit woord in zichzelf te kunnen horen. Evenzo moeten alle gedachten op God gericht zijn. Dan zal het denken van het mensenkind zich vergeestelijken, zodat de geest van God zich voortaan kan uiten en dat uit deze verbinding van de geest van God met het zielenleven van de mens een onverwacht voordeel ontstaat.

Het is steeds alleen maar een vraag van tijd of de mens deze bekendmakingen van de diepste wijsheid wil krijgen of met minder genoegen neemt. Het werken aan zichzelf vergroot ook de bekwaamheid om op te nemen. De vaste wil en het diepe geloof zijn eveneens nodig om in de diepe goddelijke wijsheid binnen te kunnen dringen.

En zo moet het gehele wezen van de mens een langzame verandering ondergaan, als hij als medewerker van de Heer al op aarde werkzaam wil zijn, door Hem onderwezen en in alle wijsheid binnengeleid wil worden. Daarom is er alleen maar een behoorlijk doorzettingsvermogen voor nodig om de grootste resultaten te boeken, want elke arbeid is zijn loon waard. Maar de zegen, die zich vanwege zulke arbeid over het mensenkind uitstort, is onnoemelijk groot.

Maar weinigen zullen zo’n taak uit kunnen voeren, omdat hetgeen niet met de handen te grijpen is, hen steeds weer vast laat lopen en ze wijden zich daarom met weinig vertrouwen aan deze arbeid. Het kan dan natuurlijk ook niet verwacht worden, dat de eerste pogingen grote resultaten aan het licht brengen, maar de mens moet zich in naarstige arbeid, geduld en doorzettingsvermogen oefenen, als hij een trouwe medewerker van de Heer wil zijn en het hemels loon wil ontvangen.

Alle inspanningen om via andere wegen tot zulke resultaten te komen, zullen zonder succes zijn, want het spreekt voor zich dat degene, die in de geheimen van de goddelijke liefde binnen wil dringen, zich aan de eeuwige Godheid moet onderwerpen en dus ook alle aan hem gestelde voorwaarden moet vervullen als zijnde Gods wil. Degene, die de wil van de Heer vervult, zal al op aarde buitengewoon begenadigd worden en deze genade zal de mens zo toegestuurd worden, dat hij de diepe verbondenheid met de goddelijke Schepper zal voelen en zichtbaar gezegend zal zijn.

Er zijn altijd wel mensen op aarde geweest, die in de innigste verbinding met God stonden en dezen werden altijd door buitengewone werken door God herkenbaar gemaakt, opdat Zijn genade zichtbaar tot uitdrukking kwam. Deze mensen stonden echter meestal buiten de kerk, dat wil zeggen buiten datgene, wat de mensheid door verkeerde inzichten opgebouwd had. Ze hadden in het binnenste van het hart de weg naar God gevonden en in de diepste verbondenheid met de goddelijke Heiland hun leven geheel naar de wil van God geleefd en de Heer openbaarde zich aan hen en gaf hun de kroon van het leven al op aarde. Dit waren in de meeste gevallen wel belijders van het zuivere woord van God, maar ze verafschuwden alle uiterlijkheden, alle pracht en praal en eigenliefde en zo vonden ze te midden van alle valsheid en leugens de juiste weg naar God en werden daarom ook altijd door buitengewone genadebewijzen gesterkt. (Onderbreking)

Vertaald door Peter Schelling

Ware volgelingen en hun lot – Zanderige woestijn – Levensbron

B.D. 0608 from 8. oktober 1938, taken from Book No. 13

Maar te allen tijde werd ook Mijn ware volgelingen tegenstand geboden door de mensen die Mij verloochenden en Mijn leer wilden verwoesten. Zo menige verkeerde interpretatie van Mijn leer bracht tot stand, dat de aandacht van de mensheid zich van haar afwendde en er niet meer naar Mijn volgelingen, die hun goud in plaats van stenen konden bieden, geluisterd werd. Waar de vermetelheid van de mens zo ver ging, dat zelfs Mijn naam tot een dekmantel van een valse leer gebruikt werd, daar kon in het vervolg ook geen zuivere leer blijven bestaan, want het fundament was bouwvallig geworden en wat nu door mensenhand gebouwd werd, kon nooit aanspraak maken op Mijn zegen.

Maar Mijn ware volgelingen predikten stil en ijverig, gelovig en met liefdevolle harten het christendom. En wie deze leer aannam, ging Mijn rijk binnen.

Aan het werk, dat nu onder jouw handen ontstaat, ligt opnieuw Mijn wil ten grondslag om de levensbron voor de mensheid toegankelijk te maken.

De dwaalwegen, die jullie van de juiste weg afbrengen, zullen jullie naar de zanderigste woestijn leiden, waar brandende dorst, afmatting en een martelende dood jullie lot is.

Maar aan Mijn bron mogen jullie je laven en verfrissen. Jullie zullen dan zonder inspanning voortgaan op de juiste weg, totdat jullie de poort van het eeuwige leven binnengaan. Let daarom op de tekenen, sla acht op degenen, die jullie de weg naar de levensbron wijzen en blijf niet in de zanderige woestijn, terwijl de bron, het zuivere woord van God, jullie zo nabij is. Het wordt jullie mensen telkens weer bekendgemaakt, dat jullie Gods schepselen zijn. Erken Mij dus als jullie Vader, opdat Ik jullie kan bedenken, zodat ook jullie Mijn ware volgelingen worden en blijven tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Werkzaamheid van de wezens – Herinnering – Liefde

B.D. 0609 from 9. oktober 1938, taken from Book No. 13

Het verblijf in steeds dezelfde omgeving zou de talloze wezens passief laten worden. Daarom is er voor hen weer een andere verblijfplaats bestemd, waarin hen weer nieuwe taken opwachten en ze zich in een andere richting opwaarts kunnen ontwikkelen. Deze wezens blijven dus niet steeds dezelfde werkzaamheid verrichten, maar slechts zo lang, tot een bepaalde geestelijke trede bereikt is, die dan een overgaan naar een andere sfeer mogelijk maakt.

Zodoende heeft ook het kleinste levende wezen, naast de opdracht om het scheppingswerk van God leven in te blazen, de veel groter opdracht te vervullen om zich te vervolmaken. Het zal noodgedwongen zijn taak vervullen. Het kan niet tegen Gods wil strijden en moet de weg van de opwaartse ontwikkeling gaan.

De ziel wordt ook elke herinnering ontnomen, wanneer ze als laatste belichaming verblijf neemt in het vleselijke lichaam van de mens. Want het bewustzijn van haar voorafgaande lange weg zou haar in zekere zin in een gedwongen toestand plaatsen, waarin de mens dan uit angst en vrees om deze weg nogmaals te moeten gaan, de wil van God zou vervullen en zo als onvrij wezen nooit de graad van het kindschap van God zou kunnen bereiken. En dus ook niet gelijk aan God zou kunnen worden, hetgeen echter het eerste en het laatste streven van een mens moet zijn.

Zo begrijpt u nu ook, hoe wijs de ordening van de goddelijke Schepper is, dat voor u elke kennis van hetgeen voorafging en nog komt, versluierd is. Een volkomen weten sluit een vrije handelswijze, zonder beïnvloed te zijn, van de mens uit.

Steeds zal de mens proberen om uit alles wat hij doet, het grootste voordeel te halen. Maar zijn gang over de aarde moet door de liefde, die geen aards voordeel zoekt, geleid worden. Wat ter wille van loon gedaan wordt, is niet waardevol voor God, maar wat de mens uit liefde volbrengt, wordt gezegend en zal ook zijn loon opleveren.

De eenvoudigste gebeurtenis in het menselijk leven kan, als ze met liefde doorstroomd wordt, opwegen tegen jarenlange arbeid die aards gezien waardevol is. En evenzo kan geen mens zich onttrekken aan het werk aan zijn ziel. Hij moet, als hij het doel wil bereiken, voortdurend werkzaam zijn. (Onderbreking)

Vertaald door Peter Schelling

Het onverbeterlijke – Vloek van de mammon – Liefde

B.D. 0610 from 9. oktober 1938, taken from Book No. 13

Het is Mijn heiligste wil, dat voortaan slechts één naam het wereldrijk regeert. Geen macht ter wereld moet zich kunnen beroemen macht te hebben over de aarde en haar bewoners, want Mijn liefde zal allen helpen.

Alleen waar de drang naar beneden zo sterk is, dat Mijn liefde afgewezen wordt, zal de duisternis haar oogst binnenhalen, want zij zijn geen barmhartigheid waard, omdat ze Mijn hand afwijzen, die hen redden wil uit de afgrond van de hel. Alle weerstand zou moeten breken door de almacht van Mijn liefde en enkel wezens van een duivelse gezindheid wijzen deze liefde af. Wat onverbeterlijk is, moet de gevolgen van de starre instelling dragen en voor eeuwig door Mij verbannen blijven. Kijk naar de mammon en zijn gevaar. Hij verpest de mensheid en deze begeeft zich in de handen van het kwaad en niets dan de liefde kan haar daaruit redden.

Zodra een liefhebbend hart zo’n verloren ziel nadert en zich over haar ontfermt, wordt de macht van het kwaad minder en de diepe liefde ontworstelt de duisternis deze ziel. En daarom kan in zo’n nood enkel de liefde een ware helper zijn. Alleen liefde is de overweldigende macht, die de tegenstander de zielen ontworstelt en hen naar het licht leidt. En deze macht is zo sterk, dat ze alle macht van het kwaad zal overwinnen. Waar steeds de liefde jullie wapen is, zullen jullie over de vijand zegevieren en waar Mijn liefde jullie als strijders aanstelt, zal een leger ontstaan, die zo sterk en machtig is, dat de vijand zal beginnen te sidderen, zodat het vertrouwen in zijn gelederen aan het wankelen gebracht wordt en de macht gebroken is.

Want ofschoon de haat ook sterk is, de liefde is veel machtiger. Waar haat verwoest, bouwt de liefde op. Waar haat wonden slaat, is de liefde een heilzame kracht. En waar het rijk van God verwoest moet worden door de haat van de vijand, daar zal de liefde het opbouwen en bevestigen, Gods woord onderwijzen en verspreiden. De liefde zal offers brengen, waar de haat verteert. Ze zal geen ander doel kennen, dan God te dienen. En zo zal de liefde alles overwinnen, omdat ze kracht uit God is.

Hoe inniger jullie Mij liefhebben, des te sterker wil Ik jullie doordringen. Ik wil alles tot Mij trekken, zodat de wereld met haar streven zal falen en de vijand van het licht naar de uiterste duisternis geduwd wordt, niet in staat om degenen, die nog niet geheel aan hem ten prooi gevallen zijn, schade te berokkenen. Want hen wil Ik met Mijn liefde tegemoetkomen en als ze Mij herkennen, zullen ze Mij bereidwillig volgen en de valstrikken van tegenstander ontlopen.

Want niemand weerstaat de kracht van Mijn liefde. En deze liefde duurt eeuwig en laat geen van Mijn wezens, die maar het kleinste vonkje van Gods geest in zich dragen, ten onder gaan. Mijn liefde grijpt hen en trekt hen naar Mij toe. En Ik wil alle zielen uit de macht van het kwaad bevrijden, omdat Mijn liefde niet wil, dat wat eerst licht was van het eeuwige licht, voor eeuwig verloren gaat.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Doel op aarde – Geestelijke ervaring – Gebed en wil

B.D. 0611 from 10. oktober 1938, taken from Book No. 13

De mens op aarde heeft maar één doel, maar dit doel is zo belangrijk, dat de mens niet nalatig mag worden en alleen maar overeenkomstig dit doel moet leven. Niets van wat in het gebied van het geestelijke ligt, is onbelangrijk, want alleen maar door de geestelijke ervaring kan hij dat bereiken, waarvoor hij op aarde is. De plaatsing in het aardse, volledig gescheiden van het geestelijke, moet hem eerst laten zoeken en de geest uit God, die in hem woont, zal hem ook steeds aansporen om geestelijk werkzaam te zijn. Maar de mens moet op grond van zijn vrije wil zijn toestemming geven. Pas dan kan de geest zich uit zijn omhulsel bevrijden en zijn uiteindelijke doel, de vereniging met God, nastreven.

En het is het eigenlijke aardse werk van de mens, dat hij, ofschoon gebonden aan de materie, vrijwillig de verbinding verbreekt en in plaats hiervan de innigste verbinding met de geest van God zoekt. Zoals de geest zich vroeger van zijn Schepper losmaakte in het verlangen om te heersen en zich alle macht toe te eigenen, zo moet nu in alle deemoed en liefde voor de Vader van het heelal dezelfde weg weer terug afgelegd worden. De ziel moet de weg naar het vaderhuis vinden en daarom werd haar het leven op aarde gegeven.

Maar om zo’n opdracht te kunnen vervullen, is de kracht van de mens te gering, want hetgeen rondom de ziel is en haar gebonden houdt, is eveneens een macht, die zich tegen de goddelijke macht verzet. Daarom moet nu de goddelijke macht om hulp geroepen worden, opdat ze in de strijd tegen de vijandelijke macht kracht schenkt. En deze kracht wordt het mensenkind nu in onuitputtelijke mate toegestuurd.

Daarom is het gebed naar de hemelse Vader het eerste en belangrijkste, want zonder dit gebed kunnen jullie de weg naar boven nooit vinden. Het is het wapen in de strijd, jullie kracht en jullie sterkte. En als jullie je ijverig van het gebed bedienen, dan kunnen jullie ook nooit verliezen, want er worden jullie nu ook allerlei andere hulpmiddelen geboden. Jullie worden erop opmerkzaam gemaakt, hoe jullie je gemakkelijk en snel los kunnen maken van de macht, die jullie nog gevangenhoudt. Jullie hoeven steeds alleen maar te bidden en te willen en de hulp wordt jullie heel duidelijk verleend, doordat jullie op jullie opdracht en op de weg, waarlangs jullie het eeuwige vaderland kunnen bereiken, gewezen worden.

Er moet alleen maar acht geslagen worden op het geestelijke in jullie en er moet met volledige wil afstand genomen worden van de materie, van de vreugden en verleidingen van de wereld, dan volgt de mens zijn ware bestemming op aarde en kan hij iets eindeloos groots en waardevols bereiken: de hereniging met de geest van God, waarvan hij zich door een verkeerd inzicht afgescheiden heeft.

Laat het jullie dus tot waarschuwing zijn, dat jullie nooit het gebed vergeten, maar dat jullie je dagelijks en ieder uur in de geest tot jullie Vader wenden, opdat Hij jullie van kracht en genade voorziet om jullie doel op aarde te kunnen bereiken.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

De strijd tegen het christendom – Het voorleggen van de vraag aan God Zelf – Verantwoordelijkheid voor de ziel

B.D. 0612 from 10. oktober 1938, taken from Book No. 13

De Heer heeft besloten om de grootst mogelijke vergelding uit te oefenen, wanneer Zijn wil niet meer erkend en Zijn naam bespot wordt. Want onder de mensheid is elk ontzag voor de eeuwige Godheid verdwenen en alleen aardse macht, rijkdom en aanzien regeren nog maar. Men doet ware belijders van Zijn naam geweld aan en gelooft van elke rechtvaardiging tegenover Hem ontheven te zijn.

Bepaalde kringen proberen zelfs het fundament van het christendom aan het wankelen te brengen, doordat ze de Grondlegger hiervan loochenen en Zijn bestaan toch al in twijfel trekken. Ze hebben op dit moment talloze aanhangers, voor wie zo’n uitleg aangenaam en gemakkelijk is en die daarom niet aarzelen om zich deze zienswijze eigen te maken en eveneens alles afwijzen, wat met Jezus Christus als Verlosser van de mensheid in verband staat. Deze mensen geven zichzelf zo’n groot brevet van onvermogen. Ze leggen aan zichzelf geen rekenschap af, want hun innerlijke stem zou hen al juist leiden. Daarentegen laten ze zich iets ontnemen, wat eenieder eerst aan de eigen beoordeling zou moeten onderwerpen.

Pas wanneer de mens met de wil om de waarheid te doorgronden ook zijn ernstige streven verbindt, kan hij er zichzelf helderheid over verschaffen, wat de leer van God of van de mens is. Degene, die deze grote vraag in het mensenhart laat klinken, die zich ernstig inspant om de Godheid te erkennen als ze zich als zodanig bewijst, zal niet lang zonder antwoord gelaten worden, want de hemelse Vader laat zulke zoekende zielen heel spoedig hulp toekomen. Hij laat hen ook de weg vinden, waar hun helderheid over zulke en gelijksoortige vragen gegeven wordt.

Degene, die er ernstig naar verlangt om opheldering te krijgen over het wezen van Christus, zal spoedig zo’n helder en duidelijk beeld van de Heiland krijgen, dat zijn twijfels zullen verdwijnen en hij zich met volle overtuiging aan de leer van Christus zal wijden. En als de mens deze vraag maar aan de hemelse Vader Zelf voor zou leggen, zou hij niet het gevaar lopen zich volledig van de Verlosser van de mensheid af te keren. Alles ademt de goedheid en liefde van God. Waar de mens dwalend of onwetend vraagt, wordt hij liefdevol naar de weg van de waarheid geleid, maar afwijzen op basis van de wijsheid van het eigen verstand zou tot een steeds grotere dwaling leiden.

Maar wat de mens als individu gelooft te herkennen, blijft aan hem overgelaten. Wie echter de medemensen zijn eigen mening met volle overtuiging aanpraten wil, is een grote zondaar voor God en de mensen. Het lot van zijn eigen ziel is onnoemelijk treurig, wanneer hij zich op de verkeerde weg bevindt. Maar schuld te hebben aan het lot van de medemens is onverantwoordelijk en dezen zal al op aarde het gericht van God gezonden worden, opdat ze herkennen, dat de Heer niet met Zijn naam laat spotten en niet duldt, dat het zielenheil van talloze medemensen in gevaar gebracht wordt. Want wanneer jullie aardse goederen van de mens afpakken, keurt God dit niet goed. Maar hoe willen jullie je verantwoorden, als jullie het eeuwige rijk van de medemensen afnemen?

Wie zwak is, luistert naar zijn medemensen en neemt gedachteloos aan, wat hem echter het grootste gevaar voor zijn ziel oplevert. Hoed jullie er daarom voor om deze zwakken van geest jullie mening aan te praten, als jullie niet al in het aardse leven het gevoeligst gestraft willen worden, want de Heer heeft de macht over alles in de hemel en op aarde. Hij zal ook Zijn woord weten te beschermen en dit zal niet vergaan tot in alle eeuwigheid en zal getuigenis afleggen van Jezus Christus als Gods Zoon en Verlosser van de mensheid.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Hemelsluizen – Tegenspoed – Woorden van de Vader

B.D. 0613 from 11. oktober 1938, taken from Book No. 13

Laat al je zorgen achter je en wijd je maar vol vertrouwen aan jouw werk. Kijk, degene, die voor Mij werkzaam is, leid Ik al volgens Mijn wil en waar er voor jou puur uiterlijk weerstand ontstaat, ben Ik met Mijn zorg en liefde in jouw nabijheid.

Deze zware gedachten worden je alleen maar toegestuurd om jou tot een steeds intensievere werkzaamheid aan te sporen, want laksheid en onverschilligheid bevorderen dit werk niet, maar steeds alleen een bereidwillig opnemen kan de voortgang garanderen. Laat al jouw zorgen aan Mij over. Ik wil deze van je afnemen, maar voor het aanmoedigen van de geest zijn ze af en toe nodig. Zo wordt jou vandaag weer een bekendmaking toegestuurd, in het wijze vooruitzicht van wat komen gaat, bedoeld om je troost en kracht te geven.

De hemelsluizen zullen zich opnieuw openen en gehele landstreken zullen in nood en ellende terechtkomen. De welwillendheid van de Vader stuurt deze nood daarom naar de aardse mensen om degenen, die van goede wil zijn, te redden voor de eeuwigheid. In deze tijd verstarren in Mijn opdracht alle krachten, die normaal actief zijn. Elk vertrouwen in het heersen van de natuur zal verdwijnen. De mensen zullen zo aan de krachten van boven overgeleverd zijn, dat de harten zich op God moeten richten, als ze hulp willen om uit de nood te geraken.

De gedachte aan de dood midden in het leven is voor hen zo verschrikkelijk, dat ze wel om het behoud van hun leven zullen smeken en wat tot Mij zijn toevlucht neemt, zal gered worden, want juist hiervoor laat Ik alle tegenspoed over de aarde komen, opdat ze hierdoor levendig toenadering tot hun Schepper zoeken, want wat nu nog sluimert, moet opgewerkt worden tot een actief leven.

De schijnbare godsdienst, die ze Mij tegenwoordig geloven te bewijzen, is alleen maar een ijdele gewoonte, noch gestimuleerd door een juist denken, noch door een diep, rotsvast geloof. De innige verhouding tot de Vader zal pas tijdens de grootste nood tot stand worden gebracht, ook wanneer de mensen zich eerst hebben verzet en aan het heersen van een Godheid wilden twijfelen. Alleen wanneer ze niet meer in staat zijn iets uit te richten, zullen ze in zichzelf keren en de ware Vader herkennen.

En op zo’n moment moet jouw geloof vast en onwankelbaar zijn. Je mag dan niet aarzelen of moedeloos worden, want Ik ben steeds in de nabijheid en wacht op elke roep. Onthoud daarom, Mijn kind, dat je de twijfel in je niet de overhand laat krijgen. Het is zo’n onvergelijkbare zegen om deze verbinding in stand te houden, dat jij in het volste vertrouwen jouw levensdagen af kunt leggen en ook bij aardse zorgen steeds de helpende hand van jouw Heiland gewaar zal worden. Ik wil toch jullie, Mijn kinderen, sterk zien in het geloof en in het vertrouwen op Mij. En elke angst moet uit jouw hart wijken.

Daarom worden ook de beproevingen voor jouw ziel toegelaten, die jij echter gemakkelijk kunt doorstaan, wanneer jij je in Mijn woord verdiept en in een gelovig, innig gebed blijft. Verzuim niet om jezelf en je handelen bij de hemelse Vader aan te bevelen en Hem om Zijn zegen te vragen, dan kun je elke dag onbezorgd tegemoetzien. Zichzelf overwinnen is de mooiste overwinning, maar om voor jouw Heer en Heiland te strijden, mag niets jou te zwaar lijken, opdat Mijn liefde je steeds mag verzorgen.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Geestelijke brug – Innerlijke blik – Liefdevolle woorden van de Vader

B.D. 0614 from 11. oktober 1938, taken from Book No. 13

De hemelen loven de eer van de Eeuwige en voortaan zal het lofgezang klinken in de oneindigheid. Degene, Die jou het leven gaf, hoorde ook jouw roep naar Hem. Hij stuurde Zijn engel om jou in Zijn rijk te begeleiden. Volg nu ons, de boden van God, en buig je wil voor de Allerhoogste, want je hebt genade gevonden voor de Heer en Zijn ogen rusten welgevallig op je. En Zijn goedheid en liefde laten je onophoudelijk leringen toekomen, omdat de donkere nacht de mensen moeilijk de weg naar de Vader laat vinden.

Wat jij nu ontvangt, is een goddelijk geschenk vol wijsheid. Menselijke scherpzinnigheid valt niet te toetsen aan de inhoud van de leringen, die je van boven toegestuurd worden, want wie onder de mensen zou dat, wat God door Zijn boden laat doorgeven aan degenen die Hem liefhebben, op eigen kracht goed doorgronden? Waar zou de brug zijn, die vanuit aardse kennis naar geestelijke waarheden leidt? Ze is niet tastbaar aanwezig, maar geestelijk is er geen onoverbrugbare kloof, want deze brug werd vanuit het hiernamaals door de engelen en dienstbare geestelijke wezens naar de aarde geslagen, voor iedereen toegankelijk, maar slechts door weinigen gebruikt.

Als de wereld zou weten, hoe gemakkelijk en eenvoudig de geest op kan stijgen in lichamelijk voor jullie onbereikbare sferen, welke mate van zaligheid voor jullie toegankelijk zou zijn, als jullie enkel de wil van de Heer in acht zouden willen nemen, hetwelk een voorwaarde is voor het betreden van deze brug.

Om in de landstreken van het hiernamaals een kijkje te kunnen nemen, wil de Heer jouw innerlijke blik ontsluiten en jouw geestelijke ogen zullen een onvergelijkbare schoonheid zien en in deze heerlijke omgeving zul je de weg vinden, omdat het jouw taak op aarde moet zijn om de mensen het geloof in een hiernamaals, in een vergelding, te onderwijzen en daarom is dit een eindeloos belangrijke taak op aarde. En alles zul je met de volste overtuiging kunnen onderwijzen en daarom laat de Heer je dingen zien, die buiten het aardse leven liggen.

Hoor wat de Heer je te vertellen heeft: Mijn kind, ontvlucht de wereld, dan zul je Mij zien. Stel je te weer, wanneer je met verleiding geconfronteerd wordt en onderneem alles in Mijn naam. Als je Mij liefhebt, laat dan Mijn woord alles voor je zijn: het ochtend- en avondgebed, het dagelijks brood, het licht in de nacht, het woord van liefde. Laat Mijn woord voor jou Mij Zelf zijn. Neem Mij op in jouw hart en stil met Mij jouw honger en dorst. Dan wil Ik voortaan in jou aanwezig zijn, in jou werkzaam zijn en door jou spreken en allen, die jou horen, zullen Mij Zelf horen en zo houd Ik Me weer op deze aarde op, waar de liefde een woning voor Mij klaarmaakt en Ik met Mijn geest te midden van de Mijnen ben.

En degenen die Mij zoeken, zullen Mij vinden en Ik zal Mij openbaren aan degenen, die Mij willen horen. Bij degenen, die ernaar verlangen om Mij te zien, zal Mijn beeld in het hart gelegd worden, opdat ze al op aarde buitengewoon gelukzalig zullen zijn.

Dit is ook jou toebedacht, Mijn kind. Je zal alle heerlijkheid zien en je zal indachtig aan Mijn woorden een ijverige verkondiger van Mijn leer en een ware volgeling van Mijn naam op aarde zijn. Je zal Gods macht en heerlijkheid prijzen. Je zal Zijn liefde en Zijn barmhartigheid bekendmaken en je zal Hem tot in alle eeuwigheid lof en dank toezingen.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Geestelijk goed – Gedachten in hun uitwerking

B.D. 0615 from 12. oktober 1938, taken from Book No. 13

Probeer vandaag het geestelijk goed op te nemen, dat jou in alle eenvoud en zuiverheid gegeven zal worden.

Deze krachten, die zich al te zeer bezighouden met wereldse zaken, respectievelijk in het hiernamaals nog niet in staat zijn zich van de materie los te maken, worden zowel op aarde als in het hiernamaals niet gebruikt voor de vooruitgang van de ziel. Alle kracht, die op zo’n manier verspild wordt, keert weer terug naar de materie en versterkt deze in haar bestaan.

Om dit begrijpelijk voor je te maken, moet je weten, dat alle kracht toch geest is. Er wordt weer geestelijke kracht gegeven aan datgene, wat verminderd moet worden. De materie moet overwonnen worden, maar zo draagt de mens ertoe bij, dat de materie nieuwe geestelijke kracht toegestuurd wordt en zodoende aan stevigheid en duurzaamheid wint. Dit is het meest trieste van al het wereldse verlangen en vervullen hiervan.

Men moet zich voorstellen hoe al het geestelijke volgens Gods wil ter beschikking moest staan om zich langzamerhand zo te vormen, zodat het uiteindelijk tot de belichaming als mens toegelaten werd en dat deze kracht zich nu weer bevrijdt, maar met een tegenovergestelde uitwerking. Dat ze helpt om de macht van het kwaad te versterken, in plaats van hiertegen te strijden.

Wanneer jullie mensen zo naar jullie leven kijken en bedenken, hoezeer jullie je inspannen om aardse goederen bijeen te houden en hoe jullie vrezen voor elk aards verlies, hoe jullie daarentegen zo weinig zorgen voor het geestelijke, de ware rijkdom van de ziel, en hoe jullie onverschillig geen aandacht besteden aan dat grote verlies. Wanneer jullie eraan denken dat dit verloren goed ertoe veroordeeld is om dezelfde weg nogmaals af te leggen en dat het binnen jullie macht ligt om dit te verhinderen.

Het is moeilijk om jullie het begrip “geestelijk goed” duidelijk te maken, zolang jullie nog in wereldse boeien smachten. Alleen het zich verdiepen in het geestelijke wekt in jullie het begrip ervoor op, hoe geestelijke krachten tot uiting komen en hoe waardevol voor de eeuwigheid, voor de verlossing uit de diepe nacht, het werkzaam zijn van deze krachten kan zijn en hoe daarom alle aandacht erop gericht moet zijn om dit kostbaarste goed juist te gebruiken.

Elke gedachte van de mens is geestelijke kracht en zo valt daaruit al te begrijpen, dat elke gedachte naar boven gericht zou moeten zijn, als deze kracht volgens de bedoeling van God gebruikt moet worden, maar dat al het denken aan het aardse en in het bijzonder het verlangen daarnaar eveneens geestelijke kracht vereist, die echter niet volgens haar ware bestemming gebruikt wordt.

De mensen zouden bij goede wil zonder onderscheid hulp van boven krijgen, omdat de geestelijke kracht deze hulp zelf aantrekt. Maar juist steeds overeenkomstig de wil van de mens. Maar de tegenstander spant zich net zo in om het op haar gerichte geestelijke te grijpen om zichzelf te versterken. En elke inspanning van deze macht heeft succes, wanneer de mens zelf ten prooi gevallen is aan wereldse begeerten en al te zeer naar aards goed streeft, zodat een opgaan in het geestelijke uitgesloten is.

Zo is ook in dit opzicht het denken van de mens een buitengewoon verantwoordelijke zaak en het heeft dus al op aarde een gunstige of ongunstige uitwerking of de geestelijke kracht toe- of afneemt. Het geestelijk goed van degene, van wie de wil naar boven gericht is, zal toenemen, maar degene, die naar aardse goederen streeft, zal verliezen.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Het woord van God - Vlees en bloed

B.D. 0616 from 12. oktober 1938, taken from Book No. 13

Neem alles, wat je geboden wordt, in het hart op, dan zal het in volle waarheid in je overgaan, jouw geloof versterken en iedere twijfel teniet doen. Want het is de wil van de Heer dat het geestelijke voedsel in alle deemoed wordt ontvangen, maar met de grootste ijver en volste overgave opgenomen wordt en zo ingang vindt in het hart van de mens. Zo zal zich ook alle kracht aan hem openbaren. Het geestelijke voedsel wordt versterkend voedsel, waardoor het voor het kind op aarde geschikt wordt voor het leven in de eeuwigheid. Het bevordert de lichamelijke gezondheid van ieder die het lichaam in de juiste mate eten en drinken geeft. Maar voor de ziel is alleen maar het woord van God gezond en heilzaam voedsel, het is tegelijkertijd eten en drinken, het is het vlees en het bloed van de Heer Jezus Christus Zelf.

“Wie Mijn vlees eet en Mijn bloed drinkt, die heeft het eeuwige leven”. Als u zo gesterkt bent door het woord van God zult u nooit kunnen vervallen aan de dood van de ziel, maar u zult leven in eeuwigheid. En als de Heer u dit beloofd heeft, hoeft u de lichamelijke dood niet te vrezen, want de ziel, die haar voedsel kreeg uit het woord van God, verlaat alleen maar haar lichamelijke omhulsel om de eeuwige vrede in te gaan. Wees dus niet bang voor de dood van het lichaam, voor u is dit immers alleen maar het ingaan in de eeuwige gelukzaligheid. Wanneer u nu het woord van God in onvervalste vorm aangeboden wordt, het ware voedsel door de Heer Zelf geschonken, dat uw ziel nodig heeft, dan ligt het alleen maar aan u of dit geschenk uit de hemel in de volste zin als het vlees en het bloed van de Heer Jezus Christus wordt aanvaard, dat u niet alleen begeert het woord van God te horen, maar het ook opvolgt en er naar leeft. Dan zal alle kracht en alle zegen hieruit voortvloeien, en u zult waarlijk Zijn vlees eten en Zijn bloed drinken en zodoende het eeuwige leven hebben.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Hemelse gelukzaligheid - vergankelijkheid van de aardse goederen

B.D. 0617 from 13. oktober 1938, taken from Book No. 13

Verricht je dagelijkse taak met God en probeer het innigste contact te hebben met al het geestelijke, doordat jij altijd alleen maar iedere handelswijze aan de goddelijke geboden aanpast. Zo wordt de leer van de Heer in de daad omgezet, en elke dag kan dan alleen maar zegen brengen voor de ziel. Verdraag geduldig alle ongemak en geef overal liefde, want alleen door de liefde kan de mens zich verlossen.

Volg nu Mijn woorden: Wat weet de wereld van hemelse gelukzaligheid? Ze zou met alle zintuigen naar de hemelse vreugden streven, als deze haar maar uiterlijk zichtbaar zouden zijn. Haar denken is echter alleen maar daar op gericht, wat voor u beschikbaar en haalbaar lijkt. Daarom is de inspanning van de geestelijke wereld er als eerste op gericht de mensen de vergankelijkheid van de aardse goederen duidelijk te maken. Ze moeten zo beseffen dat ze dode dingen najagen, met zo’n leven zoals ze het leiden. Ze moeten beseffen dat ieder bestaan vergaat, dat het zich als lucht onder hun handen oplossen kan, wanneer het de Heer van de schepping behaagt. Ze moeten leren alles te verachten en af te wijzen wat voor hen zichtbaar is, daar tegen te strijden en te streven naar dat, wat zij niet zien, maar in het hart begrijpen kunnen, en voor eeuwig bewaren.

De goddelijke Schepper kent elke hartstocht. Hem is alles zichtbaar: de hunkering en het verlangen; werelds of geestelijk, en hij bedenkt de mensen overeenkomstig deze hunkering. Hij heeft voor Zijn schepselen het heerlijkste bereid, maar zij, die zo’n zaligheid genieten, moeten ook op God gelijken. En wederom moet hen de mogelijkheid geboden worden om alle verleidingen van het leven te overwinnen, om juist daaraan beproefd te worden zodat ze zich kunnen ontwikkelen tot God gelijkende wezens. Ze moeten zich losmaken van de schijngoederen en zich zo waardig maken voor het rijk van God, dat aan heerlijkheid oneindig meer te bieden heeft dan het aardse dal. En hoe u, mensen, daarover ook moppert en klaagt; u kan het leed niet bespaard blijven. U moet het aardse gewillig loslaten, alleen dan kunt u de eeuwige heerlijkheid ingaan. Alleen leed kan dit gewillige loslaten bewerkstelligen, alleen door leed kunt u de weg naar boven gewezen worden, en alleen door leed zal de heerlijkheid van God u ten deel vallen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Afwijzen en aannemen van de geestelijke waarheid.

B.D. 0618 from 13. oktober 1938, taken from Book No. 13

Alle macht is vergeefs als de vrije wil zich verzet Mijn gave aan te nemen. Toch is er vaak geestelijke hulp in de nabijheid van hen die zich verzetten, die in de mens het verlangen naar waarheid aanwakkert en hem niet tot rust laat komen. De beweegredenen van de weigering zijn niet altijd gerelateerd. Vaak kan men ook dergelijke gelegenheden voorbij laten gaan uit vrees slachtoffer te worden van een valse leer. Daar staat dan de mens in strijd met zichzelf. Hij hoeft dan alleen maar toe te geven aan de innerlijke drang van het hart, die de invloed van de goede geesten is die de mensen graag op elke manier willen steunen.

Toch spreekt altijd het verstand mee, en aan deze wordt veel liever gehoor geschonken dan aan de stem van het hart. Wel moeten de mensen onderzoeken, opdat zij in staat zijn het goede van het kwade te onderscheiden, want hoe kan hij oordelen die niet onderzoekt, maar meteen afwijst? En er zullen zich velen op het standpunt bevinden, leerstellingen van de mensen meteen aan te nemen en de woorden die de Heer van boven zendt, af te wijzen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vrije wil – Beseffen – Onderwerpen aan Gods wil

B.D. 0619 from 14. oktober 1938, taken from Book No. 13

Mijn lief kind, stel je Mijn nabijheid voor, dan blijf je onlosmakelijk met Mij verbonden. Zie, wat door Mij bestemd is om het aardse te doorlopen, gaat ook de weg op aarde volgens Mijn wil, net zo lang tot het levende wezen een eigen wil gegeven is. Daarna is Mijn wil alleen maar voor zover werkzaam dat Ik de mens zo leid, zodat hij zelf het grootst mogelijke nut voor zijn ziel kan behalen.

De mens ziet eerst pas dan Mijn beschikking in, als hij verzuimd heeft deze goed te benutten. Dan weet hij ook hoe sterk zijn wil de Mijne tegenwerkte en hoe hij zich van de vrije wil bediend heeft in het nadeel van de ziel. En toch is dit besef voor hem tot voordeel, als hij zich voortaan inspant om zich aan de goddelijke wil te onderwerpen. De innerlijke stem wijst hem herhaaldelijk de juiste weg, en als hij dan elke levenssituatie dankbaar uit de hand van de Schepper aanneemt, dan zal hij hier steeds groot voordeel van hebben, want Ik geef alle kinderen van de aarde die mogelijkheden die het meest nuttig zijn voor hun ontwikkeling. De moeilijke levensomstandigheden zijn niet nadelig voor de ziel, daarentegen kunnen zich vaak de gunstige omstandigheden een nadelige uitwerking hebben, echter ook alleen maar dan, als de vrije wil de verbinding met de eeuwige godheid verbreekt.

Nu wordt de mens geestelijk levend door de invloed van hogere geestelijke wezens. De bekommernis om de dwalende mensen laat ze onophoudelijk werkzaam zijn, en zo wordt de gedachtegang van de mensen steeds weer beïnvloed vanaf deze zijde. En bij niet geheel verharde mensenkinderen lukt het de geestelijke wezens meestal de gedachten aan de godheid te doen herleven, en nu heeft de verdere werkzaamheid van deze geestelijke wezens in de meeste gevallen ook succes. Want de mens, wanneer hij de godheid erkent, is veel gelukkiger in dit bewustzijn en laat dan dit inzicht niet meer vallen. Hij doet er zijn best voor zich het godsbegrip zo eigen te maken, dat spoedig al het denken zich vergeestelijkt, dat hij nu uit vrije wil God zoekt en Hem ook zeker vindt, want God laat zich door iedereen vinden die Hem maar zoekt. Zelfs de meest ongelovige erkent een hogere macht, weet zich daar alleen geen juist begrip van te maken.

Het gebod van de naastenliefde is echter de ladder, op haar treden is het inzicht te zoeken. Ga nu op in het juist opvolgen van dit gebod en het zal jullie als schellen van de ogen vallen. Jullie, wie het besef nog zwaar valt. Plotseling zullen jullie dan begrijpen dat God alleen in de liefde is, en dat Hij jullie nabij is, als jullie alleen maar jullie naasten liefhebben als jezelf en hiermee God boven alles. En hebben jullie dit beseft, dan drijft de geest jullie opwaarts en jullie wil volgt zonder weerstand. Jullie hebben de eigen wil nu ondergeschikt gemaakt aan de wil van God en worden zo in alle wijsheid geleid. Wat jullie tot dan onduidelijk was, beginnen jullie te begrijpen naarmate de liefde dieper en machtiger in jullie werkt. Zo heeft Mijn wil jullie geleid, maar op grond van jullie vrije wil traden jullie met Mij in verbinding, en gaven deze vrije wil en daarmee jezelf geheel aan Mij over, en dit alleen is de juiste weg die jullie moeten gaan om het eeuwige leven te bereiken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Strijd van het leven die nodig is voor het rijpen van de ziel – Zielen, die zich belichamen willen

B.D. 0620 from 15. oktober 1938, taken from Book No. 13

Zoals je bidt, zal je vervulling geschieden, want je geest is gewillig. En alles wat je op aarde voor de Heer begint, zal veelvuldig gezegend zijn, want de Heer is met allen die voor Hem zijn. En zo krijg je vandaag opnieuw de bewijzen van Zijn genade doordat wij Zijn opdracht uitvoeren en jou onderwijzen.

In de meest naaste omgeving van de mensen houden zich de zielen op die op belichaming wachten. Zij zijn niet voleindigd, en hun verlangen, de weg op aarde te kunnen gaan, is begrijpelijk. Zij hopen immers door deze belichaming op de bevrijding, de verlossing uit de materie. Zij geloven niet de menselijke vorm als zeer drukkend te ervaren en hun kracht schatten ze hoog genoeg in om alle weerstand op aarde te kunnen overwinnen, hoewel zij weten dat zij tijdens het leven op aarde met moeilijkheden te kampen hebben, zowel geestelijk als ook lichamelijk. Met heel hun wil gaan zij echter toch deze strijd aan, het is het immers waard om voor de eeuwigheid de laatste mogelijkheid optimaal te benutten.

Bleef nu de mensen de strijd van het leven op aarde bespaard, dan was de belichaming volledig doelloos, omdat de ziel in dezelfde gesteldheid zou blijven als bij zijn intrede in het lichaam, omdat een bestaan op aarde zonder strijd geen innerlijke rijping tot stand brengt. Door de weerstand moet de ziel sterker worden, een onverschillig ‘over zich heen laten komen’ zou de ziel immers alleen maar zwak laten worden en aan de beïnvloeding van lagere machten blootstellen. Alleen de voortdurende strijd kan opwaarts voeren en daarom is het gevaar, dat in het rustige aardse leven ligt, te groot.

Iedere ziel heeft ook de behoefte de toestand van lijden, die haar niet bevalt, zo spoedig mogelijk weer te verhelpen en zal daarom ook zonder te rusten werkzaam zijn. Wendt ze echter deze energie alleen maar aan voor aardse doelen, dat wil zeggen, tracht ze voor haar lichaam alleen maar het onaangename te verminderen, dan blijft ze verder in duisternis van geest. Hecht zij echter de grootste waarde aan het verminderen van geestelijke hindernissen, werkt ze onophoudelijk aan haar zielenheil en laat ze alle streven op aarde alleen maar dit doel gelden, dan zal het spoedig helder licht in haar worden.

Haar toestand zal steeds vrijer zijn, de kracht van haar arbeid zal toenemen, en ze zal nu eveneens het aardse leven, zonder het gebruik van bijzondere kracht, de baas kunnen worden, want de Vader in de hemel verzekert Zijn kind op aarde van de zorg om het aardse welzijn als diens streven enkel en alleen de ontwikkeling van zijn ziel geldt. Daarom is de ijverige arbeid aan zich zelf onbeschrijfelijk waardevol.

Wie tegen zijn begeerten strijdt, wie zich oefent in zachtmoedigheid en geduld, wie zijn naasten liefde schenkt en zich steeds inspant in alles Gods wil te vervullen, blijft onafgebroken in de genade van God. En in de genade van God te leven, betekent zich zonder zorgen aan Hem te kunnen overgeven, altijd door Hem, de goddelijke Vader, verzorgd te worden en zonder angst en zorgen iedere dag tegemoet te kunnen zien, beschermd te zijn tegen alle gevaren voor het lichaam en de ziel en voortdurend versterkt te worden voor de voor hem op aarde vastgestelde werkzaamheid, die zowel het lichaam als de ziel geldt.

Wanneer zo’n mate van genade voor de mensen toegankelijk is, dan kan hij zonder zorgen door het leven op aarde gaan, steeds alleen maar dit indachtig dat hij deze schenking van goddelijke liefde niet vergooit, maar zich in deze altijd waardig bewijst te zijn. Dat hij de arbeid aan zijn ziel niet veronachtzaamt doordat hij zich wijdt aan wereldse interesses, en dat hij nooit het gebed vergeet, dat hem altijd weer bescherming verleent tegen de verzoekingen van de wereld. Zo heeft de mens het alleen maar nodig te overdenken dat hij het kind van de Schepper is, dan zal hij vertrouwen vatten op Hem als zijn Vader en innig bidden. En zijn gebed zal verhoord worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Aanmatiging – Gedachten aan overledenen – Hun verzoeken

B.D. 0621 from 15. oktober 1938, taken from Book No. 13

De grootste vijand van alle waarheid is de aanmatiging van de mensen. Zo zullen steeds die mensen zich voor de waarheid afsluiten die er geen eigen mening tegenover kunnen stellen en zich steeds alleen maar achter lege, hoogdravende woorden verschansen om hun gebrek aan eigen kennis te bedekken. Maar evenzo ook mensen die geen medemensen als boven zich staand, willen dulden. Zij zijn zelf zo ver van iedere bescheidenheid en deemoed verwijderd, dat zij deze ook niet bij de medemensen zullen zoeken.

Toch kunnen ze alleen maar met liefde tegemoet getreden worden, anders is succes uitgesloten en zullen zulke mensen zich dan ook nog moeilijk tot een andere opvatting bekeren, want hun eigen mening geldt hun als onovertrefbaar en hier wijken ze niet van af, of ze geloven de ontbrekende kennis achter welluidend gepraat te kunnen verbergen. Dienen betekent ook zich beledigingen geduldig laten welgevallen. Wees daarom ook in zo’n strijd steeds even geduldig en weer iedere verzoeking af door het gebed.

En laat nu jouw ziel stil worden ter nagedachtenis aan jouw dierbaren. In liefelijke eendracht en in liefdevolle inspanning die ze zich voor jou getroosten, zijn ze steeds alleen maar erop bedacht jouw vooruitgang te bevorderen en jou op de weg te houden, die je ingeslagen hebt. Het zal je steeds makkelijker vallen, en de kostelijke gaven zullen je nog verheugen. Jouw streven heeft echter op iedere manier een gunstige uitwerking en die weldaad, die de zielen daardoor in het hiernamaals bewezen wordt, is alleen al de moeite en arbeid waard.

In het rijk van de Eeuwige tellen de zielen de uren en minuten die hen nog scheiden van jouw desbetreffende geestelijke arbeid. Iedere geestelijke gedachte is voor hen een aansporing tot werkzaamheid, zij blijven voortdurend met jou in verbinding en zoeken hun onderkomen steeds daar, waar zij geestelijke aanspraak horen of gedachten bespeuren. En voor deze zielen is jouw geestelijke arbeid onuitsprekelijk zegenrijk.

De zachtste geestelijke prikkel is voldoende om ze aan te sporen en zo voelen ze ook alle liefde die een op hen gerichte gedachte voortbrengt. Hun zwakte is erg groot, hun toestand vaak zo erbarmelijk, dat jullie, mensen, door innig medelijden gegrepen zouden worden als jullie die nood van zulke zielen zouden kunnen zien. En een lieve gedachte is voor hen een onverwachte weldaad. Jullie weten niet hoe dankbaar ze jullie zijn wanneer jullie hen in liefde gedenken of een gebed voor ze naar de Vader zenden.

Ze willen altijd alleen maar liefde. De liefde vermindert hun leed. De liefde geeft hun streven hoop en kracht. De liefde brengt ze ook de uiteindelijke verlossing. En zulke zielen dingen om jullie liefde, ze trachten in jullie gedachten binnen te dringen, en als ze dit gelukt is, wachten ze op de hulp die hen al ten deel valt, doordat ze niet onwillig afgewezen worden, maar de mens zich gewillig korte tijd overgeeft aan de gedachten aan zulke gestorvenen die zich bij hen in herinnering brengen.

Het is zo onuitsprekelijk weldadig en leedverzachtend voor de worstelende ziel in het hiernamaals, dat ze daaruit weer nieuwe kracht put voor haar bevrijdingswerk. Laat daarom die zielen niet vergeefs smeken. Eerbiedig elke herinnering en kom haar gewillig na, doordat jullie een kort gebed in liefde naar de Vader sturen, Die zulke verzoeken verhoort en de zielen geestelijke hulp stuurt, opdat hun worstelen makkelijker wordt, en zij naar het licht geleid worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De geest van God

B.D. 0622 from 16. oktober 1938, taken from Book No. 13

De geest van God is de rechtstreekse uitstraling van de goddelijke kracht. Hij is het idee van de hele schepping, hij is het leven in zich, hij is het verleden, de tegenwoordige tijd en de toekomst tegelijk. De geest van God is het natuurlijke gevolg van alles wat van God, de oerkracht van al het zijn, uitgegaan is. Niets in het heelal blijft hierdoor onaangeroerd, alles is door deze kracht gegrepen en tot leven gebracht, en alles moet gehoorzamen aan de wil van Degene Die drager is van deze kracht sinds eeuwigheid. De uitstralingen van de goddelijke oerkracht zijn nergens te ontkennen. Alle ontwikkelingsverschijnselen in de natuur, in, op en boven de aarde vinden in deze uiting van kracht haar verklaring, die ook wel geen mens ontkennen zal, echter zal de bron van deze kracht, overeenkomstig het bevattingsvermogen verschillend erkend worden.

Zolang de kracht van God duidelijk werkzaam is, laat zich een krachtbron niet betwisten. Waar echter deze kracht van God slechts zwak te herkennen is, daar is de mens geneigd elke geestkracht te ontkennen. Hij weet immers niet welke kracht in hem zelf zit, die onbenut en niet ontwaakt in hem rust en zich zo dus ook niet kan uiten tot zij door de wil van de mens vrij wordt en zich dan ook zichtbaar openbaart. De veelvuldige ontvangst van geestelijke stof uit hogere regionen is een zodanig zichtbaar geworden bewijs van de aanwezigheid van de Goddelijke geest in de mens. Geestelijke krachten van daar stellen zich met de in de mensen ophoudende geest van God in verbinding en daar de geest uit God niets onbekend is en hij in de geheimen van de hele schepping doordringen kan, kunnen ook al deze wijsheden grondig aan de mensen onderwezen worden door de zelfstandige geest uit God in hen.

Zo is dit de meest begrijpelijke verklaring, die weliswaar met dezelfde twijfels of dezelfde afwijzing in ontvangst genomen kan worden. Maar juist alleen maar daarom onbegrepen, omdat de mens de geest in zich nog niet de vrijheid gaf en derhalve alleen maar zuiver lichamelijk en verstandelijk iets beoordeelt, wat alleen maar zuiver geestelijk verklaard kan worden. Maar de mensen hebben vaak een zeer lange tijd nodig om de innerlijke rijpheid te verwerven en net zo lang is ook de geest in hen niet vrij en kan daarom ook niet werkzaam tot uitdrukking komen. Daarentegen staan een mens in uitzonderlijk korte tijd geestelijke krachten ter beschikking als hij hier alleen maar mee in verbinding treedt en dan kan de mens op aarde dingen verrichten die buiten de natuurlijke begaafdheid van de mensen liggen, en dus is niet de mens werkzaam maar de geest in hem, die van God uitgegaan is en onlosmakelijk met Hem verbonden blijft, als het alleen maar zijn wil is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gebed in de naam van Jezus – Schouwen in de droom – Liefde en wijsheid

B.D. 0623 from 16. oktober 1938, taken from Book No. 13

Wat jullie in Mijn naam vragen, zal jullie gegeven worden. Zo heb Ik Zelf jullie de verzekering gegeven dat jullie op aarde ontvangen waar jullie gebrek aan hebben, en ieder gebed zal verhoord worden als het jullie zielenheil tot voordeel strekt. Daarom zal Mijn liefde ook eeuwig zijn bij jullie, die deze liefde van Mij afsmeken. En als jullie nu geloven dat jullie door het aanroepen van Mijn naam jullie dat van iedere bijstand verzekeren, waarom vrezen jullie dan nog?

Zie, Mijn lief kind, als jullie in Mij geloven, dan is iedere hulp zeker, want Ik verlaat de Mijnen niet en wil niet dat ze in angst en zorgen zonder hulp zijn. En hoeveel liever zal Ik de smeekbede verhoren die het zielenheil van een kind van de aarde geldt. Jullie hebben voor Mij een woning bereid in jullie harten, en waar Ik Mij ophoudt, is leed en nood verbannen. Laat Mij steeds alleen maar voor jullie zorgen, houdt voor Mij alleen maar jullie hart zuiver en vertrouw Mij, dan zal alle leed veranderen in vreugde en jullie zullen reeds op aarde Mij naderbij komen en eens in het hiernamaals.

En verneem nu wat jouw Heiland aan jou bekend maakt: op een nacht zal jouw geest op zonnige wegen zwerven, wanneer jouw ziel zich losmaakt van haar lichamelijke omhulling, en het leed van de tijd op aarde zal vergeten zijn in de aanblik van de onvermoede heerlijkheid in het hiernamaals. Zo zal de geestelijke sfeer jou vertrouwd worden met het doel het rijpen van jouw ziel, opdat jij de taak op aarde geheel kan uitvoeren in de diepste overtuiging, want Mijn arbeiders moeten uiterst sterk zijn in het geloof zijn, willen zij de tegenstand kunnen trotseren.

Zij moeten opgaan in de liefde voor Mij, want deze liefde zal hun kracht geven in de strijd voor Mijn naam. De wijsheid alleen, zonder liefde, zou een dood woord zijn, maar jij moet in de liefde en in de wijsheid staan, en er zullen door jou ontelbaren de leer Gods ontvangen en het aanhangen. Deze liefde zal levendig geloof tot zich trekken, want wie Mij van ganser harte liefheeft, die gelooft ook in Mij. En wie het geloof heeft, staat in Mijn genade, en zo herkent hij, die in Mijn genade wandelt, de geest van God, want hij hecht niet meer aan de wereld, maar leeft in Mij en met Mij, en Ik begeleid hem op alle wegen.

De aanblik van de hemelse heerlijkheid is uitzonderlijk voor zo’n mensenkind. Hij ziet en begrijpt het evenwel niet. Zijn oog ziet licht en gelooft het niet te kunnen verdragen en zijn lippen vormen alleen maar een dankgebed, en vol liefde en mildheid is de blik van de Heiland gericht op dit mensenkind, en het vurige verlangen in diens hart groeit tot in het onmetelijke. Maar het moet naar de aarde terug en het droomland weer verlaten, want de opdracht op aarde is nog niet volkomen vervuld. Nochtans is de kracht toegenomen, het geloof is versterkt en de liefde ontvlamt tot de hoogste gloed. De wil om te dienen is voor het mensenkind het heiligste voornemen. Het geeft zich geheel en al aan de goddelijke Heiland in eigendom, want Mijn liefde heeft het met alle macht vastgegrepen. In zaligste verzonkenheid zul je dan je opdracht vervullen en voor Mij een trouwe dienaar en verkondiger van Mijn woord zijn. En Mijn liefde zal je zegenen.

Amen.

Vertaald door Gerard F. Kotte

‘Tijd en ruimte’ – Eindeloos en talloos – Werkplaats van de geestelijke wezens

B.D. 0624 from 17. oktober 1938, taken from Book No. 13

Neem het geschenk, dat jou aangeboden wordt, met een gelovig hart aan, en zie daar de voortdurende liefde van de Heer in. In de aaneensluiting van het werken van alle natuurkrachten ziet de mens een geregelde werkzaamheid van alle geestelijke wezens, oftewel de zich in de natuur openbarende geestelijke krachten. Al dezen voeren die ene wil uit die over ze heerst, en ze handelen, in onvolmaakte toestand deels geleid, deels zelf willend, wanneer haar geestestoestand reeds overeenkomt met volmaaktheid, echter wel hetzelfde willend. Zo zal nu ook de huidige werkzaamheid van de geestelijke wezens zich aan hun staat van rijpheid aanpassen.

Er is zo oneindig veel in het scheppingswerk van God dat de werkzaamheid van de geestelijke wezens vereist, van het tot leven brengen van de kleinste creaturen tot de geestelijke vooruitgang van de menselijke ziel. Er is niets wat deze geestkracht ontberen kan, want al wat bestaat is onvermijdelijk daarmee verbonden. Zo zijn ook de begrippen “eindeloos” en “talloos” enigszins begrijpelijk wanneer men alles in de natuur bekijkt en met het werken van zulke geestkrachten in verband brengt. Het wordt de mens dan duidelijk dat ook nooit of te nimmer het begrip “tijd” en “ruimte” van toepassing kan zijn in het scheppingswerk van God, dat alles van eeuwigheid af bestaat en nooit kan vergaan. Dat niets begrensd kan zijn en derhalve eindeloos is, en dat de scheppende kracht zich in talloze bouwsels te kennen geeft, die in een voortdurende, niet te verwoesten toestand van leven bevinden. Dit is zo geweldig, dat al het menselijke verstand de omvang en betekenis van de schepping niet bevatten kan. Maar God is een eeuwige geest. Aan Hem is alles onderworpen. Hij weet alles en ziet alles. Zijn wil en Zijn liefde omvatten alles en Zijn kracht is zo geweldig dat zij alles leven kan geven en onderhouden tot in alle eeuwigheid.

Aan de geest uit God is eveneens alles onderworpen, voor zover hij de vereniging met de eeuwige godheid tot stand gebracht heeft. Dan is hem alle macht gegeven en werkt hij steeds alleen maar overeenkomstig de wil van God. Maar de wil en de macht van God strekt zich ook uit over de nog van Hem gescheiden geestelijke wereld en wijst ook daar iedere geestelijke kracht haar werkzaamheid toe, waarvan de vervulling, hoewel onderworpen aan de wil van God, toch vooruitgang betekent voor dit wezen. Het gehele scheppingswerk is dus als het ware de werkplaats van talloze geestelijke wezens. Het is de school van de geest, die, door God Zelf geleid, wezens tot evenbeeld van God moeten vormen. Want de kracht van God is eindeloos en Zijn liefde houdt nooit op, en deze liefde geldt onafgebroken Zijn schepselen die Hij met Zijn kracht uitrusten wil. Zo is het doel van alle geestelijke wezens toch alleen het evenbeeld aan God.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vormgeloof – Valse godsdienst

B.D. 0625 from 17. oktober 1938, taken from Book No. 13

Let op de woorden die je vandaag toegestuurd worden. Jouw gedachten bewegen zich zo vaak hemelwaarts en voeren je daarom veel zekerder naar boven dan een nog zo gewillig mensenkind dat zich het aanhoren van de leer van Christus wel gelegen laat liggen, maar daarna geen enkele gedachte wijdt aan hetgeen vernomen is. De mensen weten niet dat zij in onmetelijke rijkdom staan als zij het woord van God horen en daarnaar leven.

De leer is hen wel bekend, maar de diepste betekenis begrijpen zij niet, omdat slechts het oor deze verneemt, maar ze trachten niet het met het hart te begrijpen. En zo is het geloof naar buiten toe wel onaantastbaar, maar innerlijk is de mens leeg en hol, en het woord van God vindt geen weerklank in het hart van de mens. En zulke mensen zijn niet geschikt om een oordeel uit te spreken. Zij geloven diep ingewijd te zijn en bergen toch niet de geringste wijsheid in het hart, vanwaar alleen alle begrip van de leer van God kan komen.

Wil de mens zich wijden aan het woord van God, dan is het de eerste voorwaarde dat alles om hem heen tot zwijgen komt zodat het hart opnemen kan, dat wil zeggen, dat geen verlokkingen van buiten af de mens zelf er aanleiding toe geven de gedachten van het woord van God af te leiden. Slechts waar de mens zich verdiept in de goddelijke leer zal het hart bedacht worden, en alleen daar is ook volledig begrip te veronderstellen voor de gaven van boven.

Niets is schadelijker voor de mens dan de aanvaarding van het uiterlijke geloof. Zij laat de mens traag worden, want hij is zich zo bewust van zijn waarde en zijn plichtsbetrachting dat er van een streven geen sprake is, en zo blijft de mens eeuwig op dezelfde trede, want het woord van God sterft weg, wordt niet door het hart gehoord en daarom kan zo’n mensenkind ook de zegeningen van een diep, levendig geloof niet bij zich bespeuren. Het inzicht zal zo ver bij hem vandaan liggen, en, omdat hij vanuit zichzelf niet streeft de goddelijke waarheid te benaderen, zal hij geen geestelijke vooruitgang kunnen boeken en toch, wat het ergste is, in het geloof leven, volkomen tegemoet te komen aan zijn plicht.

Daarom is nog eerder een ongelovig mens op de juiste weg te leiden dan één die aan de gehele kerkelijke vorm voldoet, want deze zit op de verkeerde weg, maar volhardt meestal in dit verkeerde of gebrekkige inzicht. Hij waant zichzelf op het juiste spoor, hij gelooft God te dienen, maar zijn godsdienst is oppervlakkig, het ontbeert iedere diepgang en is dus alleen maar een vormgeloof dat niet de goddelijke zegeningen draagt. En zulken zullen Mijn woorden niet aannemelijk lijken omdat ze een grotere zelfverloochening verlangen en een sterk, offervaardig hart. En daarom zal alle wijsheid voor hen verborgen blijven, tot de eigen wil ze aanspoort zich te verinnerlijken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gevoelsleven van de mensen – Vertrouwen op God

B.D. 0626 from 18. oktober 1938, taken from Book No. 13

In de diepte van het menselijke gevoel is zo veel verborgen en jullie kunnen uit jezelf niet het wonderwerk “mens” begrijpen. En toch ontbreekt het jullie wederom aan het vaste vertrouwen op God. Nemen jullie alleen al de dagelijkse gebeurtenissen als maatstaf, dan zullen jullie spoedig moeten inzien dat het gevoelsleven van de mensen zeer uiteenlopend is. Wat de één bovenmatig bedrukt, is voor de ander makkelijk te dragen en wat de ene in korte tijd overwint, kan de ander zeer lang kwellen. De mensen zijn allen gelijk geschapen maar het gevoelsleven is verschillend geaard.

De ziel is als het ware uitgerust met uiteenlopende kracht om weerstand te bieden aan puur uiterlijke dingen, al naar gelang de eerdere fasen van de belichaming deze kracht om weerstand te bieden, vergroot hebben. Toch kan de ontbrekende kracht om weerstand te bieden heel makkelijk in het leven op aarde verworven worden door te vertrouwen op God en daarom kan ook alle leed op aarde verminderd worden waar een sterk vertrouwen op God is. Alle leed kan er dan alleen maar toe bijdragen het innerlijke leven te verfijnen zodat alle geestelijke gewaarwordingen op de voorgrond treden en aan het lichamelijke leed niet zo veel aandacht geschonken wordt, want de hoop op de hulp van God is troost in moeilijke tijden. De zorg van de Vader gaat onophoudelijk uit naar de veredeling van de ziel en Zijn middelen zijn vaak zo dat ze uiterlijk wel hard en liefdeloos werkzaam zijn, echter ware balsem zijn voor de ziel, dat ze het innerlijke leven van de mensen op weldadige manier beïnvloeden en daarmee leed ook zegen kan zijn.

Als de mens zich in tijden van nood realiseert, dat God hem tot nu toe de kracht gaf alle leed te overwinnen, dan zal hij vol overgave ook nu weer het leed op zich nemen en alleen maar om de goddelijke hulp smeken in het vaste geloof verhoord te worden. Want de liefde van de Vader is groot, Hij heelt alle wonden op de juiste tijd. En zo zijn Zijn bepalingen overeenkomstig de hoogste wijsheid nooit tot enige schade voor de mensen, maar de ziel zal haar Schepper voor eeuwig danken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gebed - Roep Mij aan in de nood

B.D. 0627 from 18. oktober 1938, taken from Book No. 13

Het vertrouwen op de hulp van de Vader zal u alles in het leven gemakkelijk doen verdragen. Want alle leed stuurt de Heer en Heiland u, opdat u de weg naar Hem zult vinden. Komt u echter verblind, alleen verhard en verbitterd uit het leed tevoorschijn, dan berooft u zichzelf van alle hulp van boven. U zult te allen tijde uw toevlucht mogen nemen tot het gebed en u mag zodoende het grootste vertrouwen hebben verhoord te worden. Want wat u ook beschoren is, er is niets zo erg, dat de hemelse Vader het niet tot een zegen zou kunnen veranderen.

Ieder kind heeft het recht zich vragend naar de Vader toe te keren. Die zich in deemoed tot de hemelse Vader wenden, zullen nooit een vergeefs verzoek doen. Maar u allen benut de kracht van het gebed te weinig. U moet u eerst in grote nood bevinden, voordat u de Heer om hulp vraagt. En toch moet elke dag, elk uur, u zegen brengen. U moet niets ondernemen zonder de Zegen van God te hebben afgesmeekt. U moet u in leed en vreugde naar boven keren. U moet de kracht van het gebed altijd benutten, want uw ziel heeft onophoudelijk hulp nodig, opdat ze het doel al in het leven op aarde zal bereiken.

En ook verder ontbreekt het u aan kracht. Alleen, zonder het gebed, bent u maar tot weinig in staat. Maar daar u recht hebt op de genade van het gebed, benut deze dan zoveel mogelijk. Smeek om bijstand in de nood, om reinheid van het hart. Vraag om genade, om standvastigheid van het geloof, om daadkracht in de naastenliefde. Vraag met geheel uw hart, dat de Heer u Zijn liefde wil schenken en altijd voor u zal zorgen.

U mag vragen zonder ophouden. Als u om uw zielenheil bidt, zult u worden verhoord. Want als u inziet wat u mankeert, wordt elke ondersteuning waarom u hebt gebeden verleend. “Vraag en u zal gegeven worden” zegt de Heer. Hij maant u aan u tot Hem te wenden in de nood. Geef dus gevolg aan deze oproep en neem de schatten die de Heer u belooft. Doch val niet ten offer aan alleen maar de vorm. Want de Vader verhoort nooit die alleen met de lippen Hem dringend om hulp verzoeken en wier harten ver weg zijn.

En wanneer uw gebed niet wordt verhoord, onderzoek dan wat u niet goed hebt gedaan. Of het gebed wel uit de diepte van het hart omhoog werd gezonden, of alleen van de lippen kwam en daarom niet tot het oor van de Vader is doorgedrongen. Onderzoek of u om iets aards hebt gebeden, wat de Vader u onthoudt vanuit Vaderlijk inzicht en wijsheid. En let er steeds op in elk gebed de wil van de Heer boven uw wil te stellen.

Want de Vader weet wat goed voor u is en wat nodig is voor uw zielenheil. Hij zal u bedenken op de juiste wijze. Maar nooit zal Hij u iets verlenen uit verkeerde vaderliefde, wat alleen tot nadeel is voor de ziel. Onderwerp u daarom aan Zijn wil en geloof dat Hij u steeds alleen zo bedenkt, zoals het voor de ziel dienstig en bevorderlijk is. En roept u Hem gelovig aan in aardse nood, dan zal Zijn hulp niet uitblijven, opdat Zijn Woord vervuld zal worden: “Roep Mij aan in de nood en Ik wil u verhoren.”

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het woord van God als hulp tegen verzoekingen

B.D. 0628 from 19. oktober 1938, taken from Book No. 13

Zie, Mijn woorden moeten je ten allen tijden tot troost zijn. Zoals Ik jullie steeds omgeef wanneer jullie in nood zijn, zo zijn Mijn woorden altijd getuigen van Mijn liefde. En als je deze opneemt in je hart, zal je sterkte en kracht toevloeien tegen alle verzoekingen van het lichaam en de ziel. Aan de poort van het leven te staan, zal steeds veel aanvechtingen met zich meebrengen, want overal strijdt het boze tegen het goede. Maar nooit is het mensenkind aan zichzelf overgelaten. Zo gemakkelijk vindt het meer dan genoeg hulp om al het boze te weerstaan.

Zie, Mijn kind, de liefde, geduld en zachtmoedigheid hebben op zich een zo grote kracht dat ieder gevaar daardoor gemakkelijk afgebogen kan worden. Wie zich steeds alleen maar indachtig blijft dat slechts door zelfbeheersing de wereld overwonnen kan worden, die zal steeds minder in de verzoeking geraken in opstand te komen en zich daardoor zelf schade te berokkenen.

Willen en kunnen zijn wel twee verschillende dingen, maar wat de mens ernstig wil, dat kan hij ook, want daartoe zal hem van boven de kracht toegestuurd worden wanneer het goed is. En ook van beneden vindt hij ondersteuning, waar zijn wil het boze geldt. Daarom is ieder uiting van kracht voor de mensen toegankelijk, en alleen zijn wil is het die zich in zijn sterkte meer of minder van deze krachten bedient. Daarom zijn jullie ook in staat het ongelofelijke te volbrengen als jullie wil maar sterk is. En dus zullen jullie met deze wil alle tegenstand kunnen overwinnen.

En opdat jullie er steeds weer erop attent gemaakt worden wat jullie moeten doen en laten; verdiepen jullie je in Mijn woorden en jullie zal hiermee alle kracht en vertrouwen toevloeien. Want Mijn woorden zijn woorden van het eeuwige leven. Wie deze heeft, die zal geen honger of dorst meer hebben, hij zal geen zwakte in zich voelen, hij zal ook nooit meer moedeloos worden. Verdiep je daarom in Mijn woord, wil je iedere verzoeking weerstaan en wees er zeker van dat de Vader in de hemel je iedere bijstand verleent, want het is Zijn wil jullie onbeschadigd weg te leiden uit alle troebelingen van het leven, Hemzelf en het eeuwige leven tegemoet.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gevangenneming van de dienaren Gods – Aardse macht

B.D. 0629 from 19. oktober 1938, taken from Book No. 13

Degenen, die Mijn naam in het openbaar verkondigen, zullen gevangen worden genomen. Maar die zich ook in de nood in Mij ophouden, zullen in Mij een vaste begeleider op deze aarde hebben. De tegenwoordige pogingen Mij geheel van de mensen te willen vervreemden, zullen door hen tenietgedaan worden en daar wil Ik hen voor zegenen. Degene, die steeds alleen maar aanhanger van Mijn naam zal zijn en hiervoor opkomt, zal zoveel bewijzen van Mijn gunst en liefde toegestuurd worden, dat zijn geloof steeds sterker en zijn ijver steeds groter wordt en zo zal een heel leger van Mijn strijders het gevecht met volle overtuiging en met een vlammend hart aangaan.

De wereld zal haar goedkeuring geven aan iedereen die tegen Mijn leer optreedt, maar Ik geef Mijn goedkeuring aan Mijn strijders, die wel gering zullen zijn in aantal vergeleken met de vijanden, maar ongelofelijk sterk, omdat ze met Mijn macht toegerust zijn. Zo zullen ze niet hoeven te vrezen voor degenen, die hen te gronde willen richten. Ik heb hen aangesteld, ze voeren Mijn opdracht uit, Mijn liefde en Mijn zegen begeleiden hen en zo zal de overwinning ook aan hun kant zijn. De wereldse macht kan wel optreden tegen Mijn Woord en Mijn verkondigers geweld aandoen, doch ze zal nooit kunnen verhinderen dat Mijn Woord ingang zal vinden in de harten van de mensen en zo heeft het lang tevoren al gewerkt en het zal zich onder de mensen uitbreiden, die spoedig de zegen en de kracht van Mijn Woord zullen voelen.

En dan begint de tijd van de rijpheid. Alles wat tegen Mij is, zal wel als onkruid midden tussen de tarwe staan en spoedig zal het onkruid het goede zaad dreigen te overwoekeren. Maar wanneer de Heer zal oogsten, dan zal Hij wel de goede vrucht van de ongeschikte weten te scheiden. Want Mijn maaiers zullen ijverig bij de arbeid zijn en waar ze vlijtig goed zaaigoed gezaaid hebben, daar zal Mijn oogst ook goed zijn.

Benut daarom de tijd, nog voordat het werk van de tegenstander de arbeid in de weg gaat staan. Laat hen komen en wees niet bevreesd, ook niet wanneer het gevaar op je afkomt. Mijn oog zal onafgebroken over je waken en zal jou geen leed laten geschieden. En wat ze je willen aandoen, zul je zelf kunnen verhinderen als je Mij in de geest zult aanroepen voor jouw bescherming. Wie ook maar voor Mij opkomt, zal zich van Mijn macht kunnen bedienen, tijdelijk en eeuwig.

En al zijn de gevaren wel ernstig te nemen, toch worden, als Ik het wil, de machthebbers van hun macht ontdaan en bent je vrij. Maar tot grotere eer van Mijn naam wordt het toegelaten, dat die eerstgenoemden hun macht beproeven en verboden en voorschriften tegenover jouw werkzaam zijn stellen. Laat je dan niet bang maken en hou je des te vaster aan Mijn Woord en verspreid dit. Maak alle mensen de waarheid bekend, die alleen maar naar het eeuwige leven kan leiden. En word niet wankelmoedig, een diepe zucht naar Mij in het hart geeft je kracht, opdat je Mijn naam luid zult belijden. En niets zal je kunnen gebeuren door de anderen, ofschoon ze ook dreigen en verbieden.

Want Mijn macht zal hen stoppen en alle deuren openen, die ze gesloten hebben. En terwijl ze jou in verzekerde bewaring veronderstellen, zul je opnieuw Mijn Woord verkondigen aan diegenen, die het willen horen en in Mij geloven. En de aardse macht zal op een dood spoor belanden in haar streven te handelen in strijd met Mij. Het zal wel steeds erger worden onder de mensen, die kinderen van de wereld zijn. Doch die zich voor Mij uitspreken, zullen zich steeds nauwer aaneensluiten en werkelijk in het hart Mijn volgelingen zijn, aan wie Ik Mijn vreugde heb. En ze zullen in Mijn rijk binnengaan en voor eeuwig in Mijn liefde geborgen zijn.

Amen

Vertaald door Peter Schelling

Alle begin is moeilijk – Wilskracht – Gebed bij oorlog – Strijd om het woord van God

B.D. 0630 from 20. oktober 1938, taken from Book No. 13

Alle begin is moeilijk, zo begon je werk. Er moet aan ieder groot werk een strijd voorafgaan die eerst de wil rijpt om met dit werk te beginnen. En dan pas zal uit de volharding van een mens blijken hoe sterk zijn wil is. Behoort bij het begin van een werk al een toegenomen wilskracht; dan zal deze nog groter moeten worden naarmate een werk vordert. Er is vaak het gevaar dat de wil verflauwt, dat de mens ontmoedigd wordt door mislukkingen, oftewel een zekere onverschilligheid verschijnt in ieder begonnen werk, wat dan een zwakker worden van de wil tot gevolg heeft en dan loopt het werk het gevaar afgebroken te worden en onvoltooid te blijven. In zo’n gevaar zou ook jij verkeren als je niet voortdurend om hulp zou willen bidden. Dit werk moet niet onderbroken worden. Het moet met alle liefde voortgezet worden met ondersteuning van de werkzame geestelijke wezens van boven, en zo zal jou ook voortdurend de kracht worden toegezonden als je je maar gewillig aan de Heer en Heiland ter beschikking stelt. De Heer heeft Zijn wijze plannen en niets moet onder dwang uitgevoerd worden. En daarom moet de mens zelf steeds weer worstelen en standhouden tegen iedere verzoeking die zijn wil zou kunnen verzwakken.

Vervolgens verneem je het woord gesproken in je hart en de bron waaruit je putten mag, zal altijd voor je geopend zijn, en je hart zal je verkwikken en de wil zal gestaald zijn en steeds bereid om de Heer onafgebroken te dienen. Je zult in het innerlijke van de mens kunnen binnendringen en zijn geestelijke rijpheid herkennen. Je zult de deemoed en bescheidenheid in de ogen van de mensen kunnen herkennen en je zult zeer goed in staat zijn het ware van het valse te onderscheiden. Maar dan ligt het aan jou, je met versterkte ijver aan je opdracht te wijden, want de tijd komt steeds dichterbij dat de strijd om het woord van God zal beginnen.

In het gevaar van een oorlog weten de mensen wel te bidden, maar de strijd om het woord van God, die duizendmaal belangrijker is omdat hij nog veel verschrikkelijkere gevolgen voor de ziel tot gevolg kan hebben, zien de mensen gelaten tegemoet. Deze strijd raakt ze zo weinig en zou toch hun hele ontzetting aan de ene kant en hun volle bereidheid zich in te zetten aan de andere kant moeten opwekken, en aan deze strijd zou veel meer aandacht geschonken moeten worden. Want wat de ziel daardoor verkleinen of verliezen kan, is zo enorm belangrijk; het verlies oneindig smartelijk en het voordeel evenzo onuitsprekelijk zaligmakend. Daarom zou het gebed van de mensen veel meer het gevecht en de strijd om de zege van het woord van God moeten gelden opdat de mens hier veilig uit tevoorschijn zal komen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vrije meningsuiting – Scherpte van het oordeel

B.D. 0631 from 20. oktober 1938, taken from Book No. 13

Let er op dat jouw blik niet vertroebeld wordt en je niet in verzoeking geraakt je verkeerde opvattingen eigen te maken voordat je het juiste inzicht hebt. Het goede gevolg zal er dan pas zijn als je je een samenhangend beeld van alles maken kunt, wat nu nog niet mogelijk is. Daarom kan een verklaring jou gemakkelijk een volledig ander beeld geven dan je tot nog toe gezien hebt. Om te vermijden dat je in dwaling vervalt, moet jou de samenhang zo begrijpelijk mogelijk verklaard worden en deze moet ter geruststelling dienen.

Het gaat in wezen om de aanname dat de mens op zijn manier geen eigen wilsuiting hebben moet, zolang hij zich niet met geestelijke vraagstukken bezig houdt. Ieder mens moet het vrijstaan zich te uiten, ook als de opvatting onjuist is, want alleen maar hij die dat vrij beleden heeft, kan eens in het juiste geloof staan. Een mens zonder eigen mening kan daarom nooit een overtuigde aanhanger van een zaak zijn, maar in het gunstigste geval een meeloper. Maar wie er voor terugschrikt de mening openlijk te bekennen, zal in het omgekeerde geval ook vrezen voor de waarheid op te komen uit dezelfde overweging en zijn mening zal daarom noch nadeel noch voordeel kunnen hebben tegenover anderen.

Een ieder moet dus de gelegenheid hebben zich van iets te ontdoen, dan pas is het mogelijk zijn opvatting te ontkrachten als ze onjuist is, of te bevestigen, als ze juist is. De mensen moeten daarom aan een meningsuiting onderworpen zijn om weer wederzijds het beoordelingsvermogen aan te scherpen, en dat is het waarop het vooral aan komt. Wie geen oordeel kan vellen, die zal zelf nooit een eigen mening vormen, maar altijd alleen maar gemakkelijk dat aannemen wat eerst al een ander beoordeeld heeft, en dus zal zijn voordeel zeer gering zijn, daar zijn inzicht geen eigen verdienste is.

Alleen maar die mens, die alles meteen begrijpt wat hem geboden wordt, zal dat verstaan. De ander daarentegen zal wel onwillig luisteren, maar kan hetgeen vernomen is niet met hetzelfde begrip opnemen en zal het daarom liever willen afwijzen als te hoogdravend en onbegrijpelijk. En daarom moeten zulke mensen alleen maar met mate het geestelijke goed gegeven worden, want zolang ze zich niet ontvankelijk voelen, willen ze zich er ook niet mee vertrouwd maken en ze blijven daarom ver verwijderd van het hele vraagstuk, tot nadeel voor hun ziel.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zelfverheffing – Wie zichzelf verheft, zal vernederd worden – Eigendunk

B.D. 0632 from 21. oktober 1938, taken from Book No. 13

Dankzij jouw wilskracht wordt je een mate van genade toegestuurd die jou in de toestand van innerlijke vrede brengen kan, want het aanroepen van de Heer in de nood sterft niet ongehoord weg. De geestelijke zwakte en innerlijke ontevredenheid is een gevolg van liefdeloosheid, en zo zal alleen toegenomen liefde de oude verhouding tot de hemelse Vader tot stand brengen, en steeds zal de wil om tot Hem te komen ook de liefdadigheid op gang brengen en alle nood van de ziel zal opgeheven zijn.

Geef jij je dan nu met volle aandacht over aan onze invloed en begin: Wie zichzelf verhoogt, zal vernederd worden, en wie er naar streeft voor de wereld te schitteren, zal eens in bittere verlatenheid aan zijn aardse leven denken. Het is buitengewoon belangrijk de weg van (het leven op) de aarde in bescheidenheid en met besef van de eigen zwakte te gaan, omdat alleen dit hem naar de hoogte kan toevoeren. Juist het vechten tegen zelfverheffing is verdienstelijk voor het leven in de eeuwigheid. Want deze verheffing was de reden van de afvalligheid van God, en is daarom ook in het leven op aarde het grootste gevaar voor de ziel.

Wanneer de mens zijn eigen ik zo hoog inschat, dan ontbreekt de voornaamste voorwaarde voor zijn opwaartse ontwikkeling, en dan moeten eerst onnoemelijk veel gebeurtenissen van smartelijke aard op het mensenkind inwerken om het te laten beseffen tot hoe weinig hij zelf in staat is en hoe nietig het uit zichzelf is zonder de hulp van God. Alle verheffing zal verdwijnen in het aangezicht van de dood, maar dan kan de mens zijn besef niet meer uitputtend benutten, dan is zijn tijd van genade verstreken zonder hem het succes voor de ziel gebracht te hebben.

De mens zou zich altijd voor ogen moeten houden welk nut alle luister en rijkdom, alle wereldse eer en werelds aanzien voor hem hebben, als hij plotseling het aardse dal zou moeten verlaten. Alleen in het besef van zijn eigen zwakte groeit de mens boven zichzelf uit, want pas dan zal hij aanspraak maken op de genade van de Heer. Waartoe is de mens vanuit zichzelf in staat? In zelfverheffing echter gelooft hij alles uit eigen kracht te doen en zijn eigendunk stijgt steeds hoger, maar de ziel geraakt meer en meer in duisternis.

“De eersten zullen de laatste zijn”, zo spreekt de Heer en wie steeds maar aan deze woorden geloof schenkt, zal zich op aarde wel bedenken. Iedere gave is een geschenk van God. Wat de mens is en wat hij bezit, heeft hij alleen maar aan zijn Schepper te danken en hij kan dus niet in het geringste zijn verdienste noemen, dus ook in geen geval zichzelf de eer geven. En alle eigendunk is alleen maar een teken van geestelijke blindheid en daarom zal het bij dezen niet eerder licht worden dan tot ze de waardeloosheid van de aardse schatten ingezien hebben en moeite doen om zich de onvergankelijke rijkdom te verzamelen. Al het wereldse verlangen opgeven, afstand nemen van eer en roem in zich in het wonder van de schepping verdiepen, zal de mens pas het innerlijke oog ontsluiten en dan herkent hij de grootheid van God en de eigen onwaardigheid. Hij zal vragen en zal ontvangen; en zo zal hij voor eeuwig tot de Vader terugkeren, van Wie hij zichzelf door zelfverheffing heeft afgekeerd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het innerlijk schouwen

B.D. 0633 from 21. oktober 1938, taken from Book No. 13

Mijn kind, wie zich vanuit de hoogte geroepen voelt, zal nooit meer van zijn doel moeten afdwalen. Want is hij eenmaal opgestegen naar lichte hoogten, dan is dit zijn ware vaderland, waar de ziel zich goed voelt, en iedere aardse last houdt haar alleen maar tegen. Haar vurig verlangen gaat nooit uit naar het aardse dal, maar wel naar hogere regionen, waar ze, volledig onttrokken aan de zwaartekracht, alsmaar geestelijk voedsel kan opnemen.

Een klein poosje nog, dan zal ook jouw ziel met alle kennis de vlucht naar de hoogte ondernemen en zich daarbij onuitsprekelijk goed voelen. En jouw zintuigen nemen al het geestelijke waar, omdat dit nuttig is voor jou en je opdracht. Je ziel zal wel versterkt worden en je wilskracht en opnamebekwaamheid zal toenemen, maar in volledig wakkere toestand zal het opgenomen beeld vervagen, tevens voor het welzijn van je lichaam, dat het volle besef van de geestelijke wereld niet zou kunnen verdragen. Het innerlijke schouwen moet ook alleen maar jouw ziel dienen, maar het lichaam onberoerd laten, op een flauwe zweem van het beleefde na. Dit, Mijn kind, moet jou in het vervolg tot uiterste werkzaamheid aansporen. Steeds moet jij je met alle liefde wijden aan de opdracht en je levensgeluk zoeken in de vereniging met de geestelijke wereld, dan zal Mijn liefde bij jou blijven tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Jongste dag – Lot van de goeden en kwaden in het hiernamaals

B.D. 0634 from 22. oktober 1938, taken from Book No. 13

Op de jongste dag zullen jullie aan de poort van het paradijs staan en toegang verlangen, en de levenden en de doden zullen gericht worden. Wie vol van leven en geloof was, zal toegelaten worden tot het rijk van de eeuwige heerlijkheid, maar wee degenen die dood zijn, die het ontbreekt aan geloof en die zich dus in verdorvenheid onwaardig gemaakt hebben voor het hemelse paradijs. Dezen zullen geen opname vinden, maar naar beneden in de diepste duisternis gestoten worden. Aan hen heeft de Heer op aarde meer dan genoeg aanwijzingen gegeven, opdat ze de weg terug naar Hem zouden vinden, maar Zijn woorden stierven ongehoord weg, en bij hun eigen ongeloof voegden ze nog de schuld van het ongeloof van anderen, doordat ze al hun geloof poogden te verwoesten en zich over haar bereikte doelen verheugen.

O, wee hen. De eigen ziel in de afgrond te storten is onnoemelijk treurig en verwerpelijk, maar medeschuldig te zijn aan de verdoemenis van medemensen, respectievelijk hun zielen, is onverantwoordelijk en zal door de goddelijke Wreker met Zijn toorn belast worden, reeds hier op aarde en in het hiernamaals. Die God gevonden hebben, zullen zich over de heerlijkheid verheugen, die Hem trouw gediend hebben en zich hebben verenigd met de goddelijke Vadergeest. Voor hen zal in het hiernamaals helder licht stralen en onvergankelijke vreugden zullen hen te wachten staan, want de liefde van de Vader is onmetelijk en bereidt hen alle gelukzaligheden van de hemel.

En zo zal aan allen het rechtvaardige loon toebedeeld worden in de eeuwigheid, de rechtvaardigen zullen leven in de Heer en allen die in strijd met Zijn geboden handelen en Hem niet als hun Schepper en Vader willen erkennen, zullen uit de nabijheid van de Heer verstoten worden. En deze verwijdering van de Vader zal hun tot grootste kwelling zijn, want al het licht zal hun afgenomen worden en diepste duisternis is hun aandeel. De mate van hun onvolmaaktheid zal hen bedrukken en een pijnvolle toestand van berouw teweegbrengen en ze zullen in opstand komen tegen de onverbiddelijke macht die ze in banden houdt.

Het is nu echter de opdracht voor deze goede geesten van God hun verlossingswerk aan hen te beginnen en door hun onvermoeibare liefde ook deze zielen omhoog te halen naar het licht. Onnoemelijk langdurig is zo’n onderneming en aan de liefhebbende geestelijke wezens wordt weerstand van allerlei aard geboden. Wie tot inzicht komt en berouw toont, is niet reddeloos verloren en komt, hoewel onder smartelijk lijden, toch langzaam omhoog. Maar de haat en de laster verspert vaak in volle wil de weg die uit de eeuwige duisternis naar het licht zou kunnen voeren. Daar is de toestand dan gelijk aan de grootste ellende. In onbeschrijflijk lange tijd moeten zulke zielen door het vuur van hun hartstochten gaan tot de hen altijd weer toegekeerde barmhartigheid aangenomen wordt. Maar daar kunnen eeuwigheden overheen gaan. En in diezelfde eeuwigheden straalt de kinderen van God het vuur van de goddelijke liefde toe. Zij zijn verenigd met de eeuwige Godheid, het oerbegin van alle zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Woorden van de Vader – Gemeenschappelijke arbeid – Strijder van God

B.D. 0635 from 22. oktober 1938, taken from Book No. 13

Waar zich de harten van de mensen elkaar vinden in gemeenschappelijke arbeid voor de naam van de Heer Jezus Christus, daar zal de zegen van de Heiland duidelijk tot uitdrukking komen, want de zuivere leer van Christus is het bindmiddel van allen die God de eer geven. Wie deze in acht neemt, heeft de woorden van de Heer werkelijk in het hart opgenomen en de kracht van deze woorden is zo geweldig dat zij, die volgens Zijn leer leven, elkaar zullen herkennen.

En de Heer wijst iedereen zijn opdracht toe, Hij kent Zijn schaapjes die Hem trouw zijn en Hij laat er geen verloren gaan. En zo is het Hem in geen geval onverschillig of deze de weg naar Hem vinden of niet. Hij stuurt Zijn boden op hen af en geeft hen door dezen liefdevolle aanwijzingen. Als jullie elkaar nu gevonden hebben, die Mijn dienaren willen zijn op aarde, probeer dan samen te werken en Mij al deze schapen toe te voeren.

Jullie kracht zal niet gering zijn wanneer jullie streven Zijn naam geldt. Jullie zullen uitgerust zijn met alle gaven die jullie voor deze taak nodig hebben, want Ik wil dat jullie niet weifelen. Ik wil dat jullie geloof sterk en vast is en jullie Mij met het hele hart liefhebben. Dan zal Ik Zelf jullie vaste begeleider zijn en jullie woorden zullen uit Mij gesproken zijn. Want Ik ben midden onder de Mijnen als zij Mij maar willen erkennen. Ik geef hen tekenen van Mijn aanwezigheid en wil Me openbaren aan allen die Mij liefhebben, opdat de grondvesten gestut zijn, waarvan dan alle leringen zullen uitgaan. Ondersteunen jullie je daarom ook wederzijds, neem Mijn woord op en blijf zo altijd in de Heer.

Het ware gevoel is steeds doorslaggevend en waar jullie Mij herkennen aan Mijn woorden, aarzel daar niet lang maar koester dit woord vol vertrouwen. Het woord bevat de kracht en het raakt het hart van de mens. Wie nu merkt dat Ik tot hem spreek, die weet dat hij Mij gehoord heeft en Ik Zelf hem dit gevoel in zijn hart gelegd heb, omdat hij Mij zoekt. Ik wil Mij door eenieder laten vinden en wil zijn vriend en broeder zijn. Ik wil ook alles met hem delen, de vreugde en het leed, en wil alleen maar het beste voor hem, voor tijd en eeuwigheid. Echter moet zijn hart Mij toegewend zijn, het moet met alle liefde naar Mij verlangen, het moet dagelijks en ieder uur worstelen zich met Mij te verenigen, het moet de wil hebben een waar kind van God te worden.

En Ik zal het met alle kracht bedenken. Ik zal zijn gedachten wijs leiden, zijn woorden behoeden en zijn denken de juiste richting geven. En zo zullen er voor Mij op aarde trouwe strijders opstaan, die allemaal Mijn naam in het wapenschild voeren en met de kracht van Mijn woorden tegen de vijand strijden. En in hun harten zal de vrede zijn intrek nemen. Het bewustzijn voor Mij te strijden, zal ze onbevreesd en dapper alle gevaar onder ogen laten zien en zo zal Ik ze in de geest versterken, zodat ze Mijn woord zullen verkondigen aan de mensen op deze aarde en ze steeds van boven onderwezen worden. En onophoudelijk zal Mijn zegen ze bedenken en in onvermoeibare werkzaamheid zullen ze Mijn wil uitvoeren waartoe Ik ze Mijn genade geef, nu en altijd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Levensweg van het wezen – Veranderde uiterlijke vorm

B.D. 0636 from 23. oktober 1938, taken from Book No. 13

De noodzaak van het leven is veroorzaakt door de altijddurende mate van evenwicht. Elke materie is in zichzelf leven, zich alleen maar verschillend uitend; dat wat de vorm tot leven brengt, moet wederom de mogelijkheid hebben in een andere vorm verder te gaan. De volgende vorm moet voor het wezen in zich steeds dat kunnen vervangen of geven wat de vorige vorm hem onthouden heeft. Dus zal geen uiterlijke vorm in haar natuur op de voorafgaande lijken, maar steeds is een merkbare verandering vast te stellen, want alleen maar op deze manier is het leven op zich, de geestelijke substantie, in staat zich verder te ontwikkelen. Doch zonder de uiterlijke vorm is haar toestand gelijkblijvend. Het einddoel, de ontwikkeling naar de hoogte, begint echter pas wanneer het wezen in de vorm tot werkzaamheid komt. En zo is de eeuwigdurende verandering van de uiterlijke vorm te verklaren.

Er moet onophoudelijk nieuw leven voortgebracht worden opdat het wezen voortdurend een steeds andere werkzaamheid toegewezen kan worden, want steeds in dezelfde vorm blijven, zou alleen maar een ontwikkeling in een bepaalde richting tot stand brengen, maar niet de toestand van rijpheid die voor de belichaming als mens noodzakelijk is. Zo zijn alle scheppingen in het heelal tenslotte voor de uiteindelijke ontwikkeling van de mens ontstaan, opdat de in hem wonende ziel van tevoren zo alle mogelijkheid geboden wordt de rijpheid voor de belichaming als mens te verkrijgen.

Wanneer nu de ziel van de mens eerst een bepaalde weg moet gaan om zich alle vaardigheden voor het bestaan op aarde eigen te maken, dan blijkt daaruit dat een schepsel niet willekeurig op Gods aarde bestaat en dat zelfs de kleinste creaturen de geestelijke natuur van de mensen voorheen een dienst bewezen hebben. Daaruit blijkt hoe belangrijk die oneindig kleine levende wezens zijn en hoe de wijze voorzienigheid van God zich in het kleinste creatuur uit, dat ze steeds maar als doel heeft al het geestelijke dichter naar Zich toe te leiden. Ze neemt bij wijze van spreken al het geestelijke onder haar hoede en bereidt het zo voor dat het dan zelfstandig en gewillig de weg over de aarde kan gaan en het de volle toenadering tot de Vadergeest mogelijk maakt als het door eigen wil binnen de goddelijke orde werkzaam is. Eerst doorloopt de mens ongelofelijk veel fases en de goddelijke schepping blijft tegelijkertijd bewoond door ontelbare wezens in allerlei belichamingen en alleen maar de aanhoudende wisseling, het onophoudelijk ontstaan en vergaan, leven en sterven in de natuur, kan een voortdurende ontwikkeling omhoog, een rijper worden van de ziel, waarborgen, maar nooit een verblijf in steeds dezelfde vorm.

Wat jullie daarom voor ogen komt, beschouw dat steeds als voorstadium van de zielen die zich nog net als jullie op aarde moeten belichamen en herken daaraan hoe eindeloos lang reeds jullie weg was voordat jullie de laatste en grootste schepping van God, de mens, tot leven wekken. Bedenk dat jullie nu heel jullie wil alleen maar daarvoor moeten gebruiken om de laatste tijd van beproeving op aarde zo te benutten dat de ontwikkelingsgang van voorheen, de eindeloos lange tijd sinds het losmaken van God, volledig waardig gemaakt, en het laatste doel, de toenadering tot de hemelse Vader, bereikt zal worden. Dan heeft alle scheppingswijsheid van de Vader haar doel vervuld en de geest uit Hem teruggevoerd naar het eeuwige licht.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte